
نوید  کارآفرینان اصفهانی برای ایجاد تحول اقتصادی در استان  

»خواستنتوانستناست«بهروایتاصفهانیها
این تیم »جام جهانی« نیست؛
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 ایجاد یک شهرستان در نزدیکی اصفهان 
صلاح نیست

لزوم به کارگیری قواعد فقهی در معماری و 
طراحی شهری

 زاینده رودِ زنده ام آرزوست 
  در نشست تخصصی بحران آب و بررسی مسئله زاینده رود درباره چرایی خشک شدن زاینده رود 

 و راه های بازگشت زندگی به رودخانه خشک نصف جهان بحث و بررسی شد 

کارآمدی »جمالی نژاد« 
نویدبخش دستیابی به 
قله های رفیع پیشرفت 

و توسعه است

امکان دریافت مجدد 
وام ودیعه مسکن 
مستأجران به شرط 

تسویه وام قبلی

گرمای امسال 
فتوسنتز  درختان 

چنار و بید اصفهان را 
متوقف کرد

رئیس اتحادیه صنایع دستی اصفهان می گوید:کاهش ورود گردشگران به 
ایران، به ویژه در اصفهان، به وضوح تأثیر منفی بر این حوزه گذاشته است

صنایعِ دستیِ روی دست مانده!
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

دوشنبه ۳۰ مهر ۱۴۰۳
۱۷ ربیع الثانی  ۱۴۴۶

۲۱ اکتبر  ۲۰۲۴
شماره ۴۲۰۵

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

عدم ثبات در »خوب« و »برنامه محور« بودن از 
جمله دلایلی است که باعث شــده کارشناسان و 
پیشکســوتان به انتقاد از عملکرد فنی قلعه نویی 
در تیم ملــی بپردازند. تیمی که با این ســرمربی 

نتوانسته به بلوغ تاکتیکی برسد...

معاون برنامه ریزی و توســعه ســرمایه انسانی شــهرداری اصفهان گفت: 
پیش از برگزاری نمایشگاه فن نما، شهرداری و دستگاه های اجرایی بیش 
از 5000میلیارد تومان نیاز فناورانه شناســایی کرده بودنــد که انتظار می رود 

شرکت های دانش بنیان در تأمین این نیازها نقش ایفا کنند. 
سعید ابراهیمی با اشاره به ظرفیت های اســتان اصفهان در حوزه فناوری و 
نوآوری و چگونگی برپایی نمایشــگاه فناوری به عنــوان محلی برای عرضه 
و تقاضــای فناوری بیــن شــرکت های دانش بنیان، بخــش خصوصی و 
دستگاه های اجرایی، اظهار کرد: اســتان اصفهان در سند آمایش دارای دو 
مزیت شاخص از جمله »گردشــگری، فرهنگ و هنر« و »علم و فناوری« 

است. 
وی افزود: نمایشگاه »فن نما« به عنوان تجلی بروز و ظهور حوزه فناوری در 
شهر و استان اصفهان عمل کرد؛ در این نمایشگاه، شرکت های دانش بنیان 
و دانشــگاه ها حضور داشــتند و به عنوان عرضه کنندگان فنــاوری فعالیت 
می کردند، همچنین متقاضیان فناوری از بخش های خصوصی، عمومی و 

دولتی نیز در نمایشگاه شرکت داشتند. 
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انســانی شهردار اصفهان تصریح کرد: 
هدف اصلی نمایشــگاه »فن نما« فراهم کردن بســتری برای ایجاد شبکه 
ارتباطی میان عرضه کنندگان و متقاضیان فناوری بود؛ این ارتباطات به امید 
رفع نیازهای فناورانه شــکل گرفت. ابراهیمی با بیان اینکه در کشــور بیش 
از ۱0 هزار شــرکت دانش بنیان فعالیت می کنند که حدود ۱0 درصد از آن ها 

در استان اصفهان مستقر هستند، گفت: در نمایشــگاه فن نما ۱50 شرکت 
دانش بنیــان در حوزه های مختلف همچون محیط زیســت، انرژی، فولاد، 
پزشکی و مدیریت شهری حضور داشــتند و محصولات و فناوری های خود 

را عرضه کردند. 
وی اضافه کرد: این نمایشگاه در ۱0 پاویون مختلف و در فضایی به مساحت 
۸000 متر مربع برگزار شــد، همچنین ۳0 صندوق تأمین مالــی با تمرکز بر 

سرمایه گذاری خطرپذیر و تأمین مالی حوزه فناوری نیز حضور داشتند. 
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهرداری اصفهان گفت: یکی از 
نکات مهم نمایشگاه، همکاری با شهرداری اصفهان بود؛ تجهیزات مختلفی 
نظیر لباس های آتش نشــانی، تجهیزات امداد و نجات، پهپادها و ابزارهای 
حمل ونقل عمومی همچون قطعات اتوبوســرانی و مترو که بیشتر وارداتی 

هستند، توسط شرکت های دانش بنیان داخلی تولید شده اند. 
ابراهیمی با اشاره به قراردادها و دســتاوردهای نمایشگاه فن نما بیان کرد: 
شهرداری اصفهان در این نمایشگاه بالغ بر ۸0 میلیارد تومان قرارداد از جمله 
قراردادی برای دســتگاه توموگراف منعقد کرد که به کمک آن بیماری های 
درختان شناسایی و درمان می شود، همچنین قراردادی ۴0 میلیارد تومانی 

با شهرک تحقیقاتی در حوزه فناوری منعقد شد. 
وی ادامه داد: پیش از برگزاری نمایشگاه فن نما، شهرداری و دستگاه های 
اجرایی بیــش از 5000 میلیارد تومان نیاز فناورانه شناســایی کرده بودند که 
انتظار می رود شرکت های دانش بنیان در تأمین این نیازها نقش ایفا کنند.

رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان در جلسه تکریم و معارفه استاندار 
جدید اصفهان اظهار کرد: استان اصفهان همیشه برای هم وطنان خود نماد 
ایثار و فداکاری بوده و لازم است که امروز پیش از هرچیز درباره این استان 
صحبت کرد، اســتانی که در تاریخ خود ۳70 شــهید را در یک روز 25 آبان 
۱۳6۱ تشییع کرد. اســتان اصفهان در کنار تقدیم کردن آب خود به دیگران، 
بار صنعت و فناوری کشور را بر دوش کشیده و در عرصه هایی همچون فولاد، 
پتروشیمی و ذوب آهن به کل کشور ســود می رساند در حالی که از کمترین 
منافع اقتصادی و اشتغال بهره مند است.به گزارش »تسنیم«، حجت الاسلام 
و المســلمین محمدتقی نقدعلی با اشاره به نگاه ویژه مســئولان از جمله 
رئیس جمهور و شــهید خدمت آیت ا... ســید ابراهیم رئیســی به مسائل 
اصفهان تصریح کرد: مشــکل اصلی این اســتان یعنی کمبود آب همچنان 
پابرجا بوده و مســیر حل این چالش همچنان دشــوار است، قصه پرغصه 
تشــنگی زاینده رود، تاراج منابع آبی و توسعه کشاورزی غیرمجاز بالا دست 
زاینده رود طی بیش از 20 سال، چالش های بزرگی را برای مردم اصفهان به 
همراه داشته است. وی افزود: منابع آبی این اســتان به ناحق به استان ها 
و صنایعی اختصاص یافته که از آب اصفهان بهره مند شــده اند، در حالی  که 
ســود حاصل از این منابع به کل کشور می رسد و از ســوی دیگر پروژه هایی 
مانند بهشت آباد و سد تونل سوم که مصوبه های قطعی قانونی برای جبران 
کمبود آب استان داشــتند همچنان روی زمین مانده  است. حجت الاسلام 
و المســلمین نقدعلی در توصیه ای به اســتاندار جدید اصفهــان بیان کرد: 

اکنون شما به عنوان فردی با تجربیات ارزشمند در سطوح مختلف مدیریتی 
مسئولیت این اســتان پهناور را بر عهده گرفته اید که با ظرفیت های بی نظیر 
خود نیازمند توجه جدی است، در این راستا پروژه های نیمه تمام زیادی در 
انتظار شما بوده که باید به سرانجام برسند و کارهای بسیاری که نیاز به شروع 
دارند. وی درباره رسیدن اصفهان به جایگاه شایسته خود اظهار کرد: ضروری 
اســت از تمام ظرفیت های انســانی و مدیریتی، فنی، فرهنگی، نخبگان و 
استعدادهای دینی استفاده شود و همانگونه که ایران متعلق به همه ایرانیان 

است، اصفهان نیز باید با وسعت نظر و دوری از تنگ نظری مدیریت شود.
رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان با بیان اهمیت و نیاز توجه ویژه به 
چالش های معیشــتی، به ویژه برای حقوق بگیران حداقلی، بازنشستگان 
و اقشــار محروم جامعه گفت: وعده هایی از جمله همسان ســازی حقوق 
بازنشســتگان و حل مشکلات معیشــتی که حاکمیت به مردم داده است 
باید با کار جهادی و تلاش بی وقفه پیگیری شــوند و انتصابات نیز به دور از 
سیاسی کاری انجام شود. وی خاطرنشان کرد: افرادی که شایسته و کارآمد 
هســتند، بدون در نظر گرفتن جناح های سیاسی، در جایگاه های مدیریتی 
منصوب شــوند. اســتان اصفهان همواره مهد علم، دیــن و فرهنگ بوده و 
لازم است در تمامی سیاســت گذاری ها، اصالت فرهنگی این مردم دیندار 
و انقلابی حفظ شود. از اســتاندار جدید انتظار می رود که این موضوع مهم 
را مورد توجه قرار دهد و در مســیر توسعه اســتان، نگاه یکپارچه ای به تمام 

شهرستان ها داشته باشد.

معاون شهردار اصفهان:

دانش بنیان ها برای ۵۰۰۰میلیاردتومان نیاز فناورانه نقش آفرینی کنند
رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان:

اصفهان، بار صنعت و فناوری کشور را به دوش کشیده است
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در جلسه تکریم و معارفه استاندار 
اصفهان مطرح شد؛

اصلیتریناولویت
دولتواستانمدیریت
آباینمنطقهاست
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مسئول دبیرخانه دائمی شهر اسلامی شهرداری اصفهان گفت: قواعد فقهی در 
طراحی شــهری کاربردهای قابل توجهی دارد، ازاین رو می توان از ظرفیت های 
قواعد عمومی فقه، در راســتای به دســت آوردن معیار فقهی بــرای نظارت و 

به کارگیری این قواعد در طراحی شهری استفاده کرد. 
علی محمد ظهرابی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: طراحی شهری فرایندی 
اســت که به شــکل دهی فیزیکی بافت های مختلف شــهری منجر می شود 
و جریانی را بــه راه می اندازد که به عمــران و آبادی شــهری کمک می کند و 
با رشــته های مختلف علمی و هنــری نظیر برنامه ریزی شــهری، معماری و 
منظرســازی، مهندســی فنی، مهندســی ترافیک و حمل ونقل روانشناسی، 
جامعه شناسی و اقتصاد ســروکار دارد و درعین حال باسیاست و فرهنگ نیز 
ارتباط پیدا می کند. وی افزود: یکی از ضروریات ساماندهی شهر و شهرنشینی 
بر مبنای احکام فقهی، بررسی و تبیین قواعد عمومی حاکم بر آن است؛ قاعده 
فقهی، مفهومی عام و کلی اســت که بــر موارد آن تطبیق می شــود ولی منبع 
استنباط نیست. مســئول دبیرخانه دائمی شهر اسلامی شــهرداری اصفهان 
تصریح کرد: قواعد فقهی در طراحی شــهری، کاربردهای قابل توجهی دارند؛ 
ازاین رو، می توان از ظرفیت های قواعد عمومی فقه، در راستای به دست آوردن 
معیار فقهی برای نظارت و به کارگیری این قواعد در طراحی شــهری استفاده 
کرد. ظهرابی عنوان کرد: »فقه شهرســازی« که یکی از زیر شــاخه های »فقه 
تمدنی« است، این رســالت را بر عهده دارد تا با روش اجتهادی، قواعد فقهی 

مدنظر اسلام در حوزه شهرسازی را از منابع معتبر اسلامی استخراج و در اختیار 
مجریان امر قرار دهد. وی با بیان اینکه در دبیرخانه دائمی شهر اسلامی شهر 
اصفهان باید بدانیم که در طراحی شهری کدام یک از قواعد فقهی به کار می آید 
و چگونه می تواند در شکل گیری و ساماندهی آن مؤثر باشد، گفت: در طراحی 
شــهری امروزی موضوعی که به عنوان یک حلقه مفقوده ملاحظه می شــود، 
کاربرد قواعد فقهی در طراحی و ســاماندهی آن ها اســت، زیرا مسئله ای که 
در طراحی شهری در حال وقوع است، تســلط الگوهای غربی در برنامه ریزی 
و شکل دهی خصوصیات فیزیکی شهرها اســت و اینکه کدام قواعد فقهی در 
طراحی شهری کاربرد داشــته اســت و هر یک چه اثری می توانند بر طراحی 
شهری داشته باشــند؛ از این رو ابتدا باید این قواعد فقهی را شناخت تا بتوان 
بر مبنای تأثیر صحیح آن ها بر طراحی شهری سیاست گذاری و تصمیم سازی 
کرد. مســئول دبیرخانه دائمی شهر اسلامی شــهرداری اصفهان گفت: قواعد 
فقهی یکی از منابع مورداســتفاده در اســلام برای اســتخراج احکام و روشِ 
عمل، به شمار می آید؛ از طرفی قوانین و مقررات ساختار شهری، تأثیرِ فراوانی 

از قواعد فقهی داشــته اســت، اما با کاوش در قوانین و مقررات طراحی شهر 
مشــاهده می شــود که بعضی از این قوانین و مقررات با متن و روح قوانین 
اسلامی فاصله زیادی دارند. ظهرابی بیان کرد: لازم است تا قواعد فقهی حاکم 
بر طراحی شــهری و نیز میزان اثرگذاری این قواعد بر ساختار شهری از درون 
فقه بررســی شــود و برای نظارت متصدیان در ایجاد شهرسازی مناسب، در 
اختیار آن ها قرار گیرد تا آن را به کارگیرند. وی گفت: قواعد فقهی از مؤلفه های 
بســیار مهم جهت تدوین قوانین و مقررات در جامعه اســلامی در عرصه های 
مختلف ازجمله سیاســت های راهبردی مدیریت شــهری و طراحی شهری 
است، چرا که فاصله گرفتن طراحان شهری در عصر حاضر از مبانی دانش تفقه 
و قواعد فقهی آن، ســبب آشــفتگی و نبود تعادل و ناپایداری طراحی شهری 
شده است؛ قواعد عمومی فقه همچون قاعده لاضرر، اتلاف، تسبیب، تسلیط، 
نفی سبیل، احترام، ولایت حاکم، تزاحم حقوق، اقدام، تعظیم شعائر وحرمت 
اعانه بر اثم می توانند در حفظ حقوق خصوصی و عمومی شهروندان در فرایند 
و ابعاد طراحی شهری، نقش کلیدی را ایفا کنند. مسئول دبیرخانه دائمی شهر 

اسلامی شهرداری اصفهان اضافه کرد: فقه شهر و شهرنشینی ماهیتی گسترده 
دارد و از فقه شهر که شامل معماری اســلامی، بهداشت محیط و موضوعات 
دیگر می شود، تا فقه شهرنشینی که شــامل حقوق شهروندی و تعارض آن با 
بعضی قوانین توسعه شهری است را دربرمی گیرد. ظهرابی ادامه داد: یکی از 
راه های تبیین ماهیت، قلمرو و سرفصل های موضوعات و دغدغه های نو پیدا، 
بهره گیری از آراء و نظریه های متخصصان است؛ به همین دلیل بهره گیری از 
صاحب نظران مختلف با رویکردهای متفاوت باید مورد نظر و توجه قرار گیرد؛ 
در این راستا تبیین قواعد فقهی حاکم در عرصه فقه شهرسازی ضرورت دارد. 
وی اضافه کرد: در جامعه اســلامی، دولت ها خود را ملزم به رعایت هنجارها، 
ارزش ها و اصول دینی می دانند و معتقدند در حوزه شهرسازی باید این اصول 
مدنظر قرار گیــرد؛ بنابراین، باید رفتارهــا، عملکردها و قوانیــن تابعِ مقررات 
اسلامی باشند؛ ازاین رو تبیین اصول و هنجارهای شهرسازی از دیدگاه اسلام 
ضروری اســت. مســئول دبیرخانه دائمی شهر اسلامی شــهرداری اصفهان 
تأکید کرد: ضرورت کاربرد و اســتخراج قواعد فقهی از منابع و مصادر می تواند 
از یک سو، بر غنای استنباط فقهی بیفزاید و فقه شهرسازی را کارآمدتر سازد و 
از ســوی دیگر، افزایشِ توانِ قانون گذار را با تطبیق این قواعد فقهی، به منظور 
ایجادِ قوانین و مقررات اسلامی در پی خواهد داشت؛ کاربرد این قواعد در کنار 
یکدیگر و با توجه به راهکارهای اســلامی، می توانند در تبیین و ایجاد طراحی 

شهر نقش کلیدی را ایفا کنند.

مسئول دبیرخانه دائمی شهر اسلامی شهرداری اصفهان مطرح کرد

لزوم به کارگیری قواعد فقهی در معماری و طراحی شهری



دوشنبه ۳۰ مهر ۱۴۰۳ / ۱۷ ربیع الثانی  ۱۴۴۶ / ۲۱ اکتبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۲۰۵

نابینایان و کم بینایان تحت پوشش بهزیستی اردستان 
مستمری دریافت می کنند

رئیس اداره بهزیستی شهرستان اردستان گفت: تمام نابینایان و کم بینایان تحت پوشش بهزیستی این 
شهرستان مستمری دریافت می کنند و از خدماتی همچون دریافت وسایل کمک توانبخشی، عصای 
سفید، تهیه عینک، کمک هزینه تحصیلی و ایاب و ذهاب برخوردار می شوند. محمدعلی مطلب زاده در 
گفت وگو با »ایمنا«، اظهار کرد: در حال حاضر ۹۴ نابینای مطلق و کم بینا )۳۰ زن و ۶۴ مرد( در مناطق 
شهری و روستایی این شهرستان )۵۸ نفر شهری و ۳۶ نفر روستایی( تحت پوشش بهزیستی قرار 
دارند. وی افزود: این اداره در دو حوزه پیشگیری و پس از درمان، خدمات خود را به مردم و نابینایان 
ارائه می دهد که حوزه پیشگیری مربوطه به طرح پیشگیری از تنبلی چشم )آمبلیوپی( است که بین 

کودکان سه تا شش ساله در پایگاه های بهزیستی و مهدهای کودک اجرا می شود.
مطلب زاده اضافه کرد: ســال گذشته ۹۵۰ نفر کودک سه تا شش ســاله اردستان در طرح پیشگیری 
از تنبلی چشم شــرکت کردند و از این تعداد ۱۳۸ نفر کودک مشکوک به اپتومتریست )بینایی سنج( 
معرفی شدند. وی مناسب سازی معابر را دیگر نیاز نابینایان اعلام کرد و گفت: نصب موزاییک های بریل 
در پیاده روها، رفع مشکل پُل ها روی جوی آب، رفع موانع در معابر و بهسازی مسیر رفت و آمد معلولان و 

نابینایان می تواند بخش مهمی از مشکلات نابینایان برای حضور در جامعه را برطرف کند

رئیس پلیس راهور استان اصفهان:

سرعت غیر مجاز، جان ۲ نفر  را در خمینی شهر گرفت
رئیس پلیس راهور استان اصفهان گفت: براثر برخورد دو دستگاه سواری پژو ۲۰۶ و پراید در شهرستان 

خمینی شهر متأسفانه دو نفر جان خود را از دست دادند. 
سرهنگ علی اصغر زارع در گفت و گو با »مهر« اظهار کرد: صبح روز جمعه در پی اعلام یک مورد تصادف 
منجر به فوت در بلوار ۴۵ متری باغبان شهرســتان خمینی شــهر بلافاصله مأموران پلیس راهور به 
همراه سایر نیروهای امدادی برای بررسی موضوع به محل اعزام شدند. وی افزود: با بررسی مأموران 
مشخص شد یک دستگاه خودروی سواری پژو ۲۰۶ حین عبور در مسیر جنوب به شمال بلوار ۴۵ متری 
باغبان نرسیده به میدان صنعت پس از انحراف از مسیر و ورود به لاین مخالف با یکدستگاه خودروی 
سواری پراید برخورد می کند که متأسفانه در این سانحه راننده و سرنشین خودرو ۲۰۶ به علت شدت 
جراحات وارده در دم فوت کردند و دو سرنشین خودروی پراید مصدوم و به مرکز درمانی منتقل شدند. 
رئیس پلیس راهور استان اصفهان با بیان اینکه کارشناسان این پلیس ناتوانی راننده پژو ۲۰۶ در کنترل 
وسیله نقلیه به علت تخطی از سرعت مطمئنه را علت وقوع این حادثه تشخیص دادند، گفت: سرعت 

غیرمجاز یکی از عمده ترین علل تصادفات است.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان خبر داد؛

مصدومیت ۳ نفر در حادثه آتش سوزی شرکت صنایع مس در 
مورچه خورت

مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان گفت: حادثه آتش ســوزی در کوره مذاب صنایع مس 
در شهرک صنعتی مورچه خورت، سه مصدوم داشت. منصور شیشــه فروش در گفت وگو با »مهر« 
اظهار کرد: حادثه آتش سوزی در ســاعت ۴ و ۱۰ دقیقه بامداد شنبه گزارش شد. وی با بیان اینکه این 
حادثه در کوره مذاب شرکت صنایع مس قائم واقع در شهرک صنعتی مورچه خورت اتفاق افتاد، ادامه 
داد: بلافاصله با حضور تیم های آتش نشــانی شــهرک صنعتی حریق مهار و جلوگیری به عمل آمد. 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با بیان اینکه ســرایت آتش به واحدهای مجاور در این 
 حادثه  سه کارگر در اثر سوختگی مصدوم شــدند، ادامه داد: این مصدومان توسط تیم های اورژانس 

پیش بیمارستانی برای درمان به مراکز درمانی منتقل شدند.

رئیس تأمین اجتماعی شعبه اردستان خبر داد؛

رشد ۱۵ درصدی بیمه شدگان اجباری 

رئیس تأمین اجتماعی اردســتان گفت: بیمه شــدگان اجباری شعبه 
اردستان تا پایان تیرماه سال جاری حدود هشت هزار و ۷۲۹ نفر بوده که 

رشد ۱۵ درصدی را نسبت به سال گذشته دارد.
علیرضا تاجرزاده در گفت وگو با »مهر«، اظهار کــرد: انواع تعهدات کوتاه 
مدت ســازمان تأمین اجتماعی شامل غرامت دســتمزد ایام بیماری، 
غرامت دستمزد ایام بارداری، مقرری بیکاری، کمک هزینه ازدواج، کمک 

هزینه مجلس ترحیم و اورتز و پروتز است.
وی در ارتباط با غرامت دستمزد ایام بیماری، افزود: اگر بیمه شده اصلی 
بیمه های اجباری یا رانندگان به دلیل بیماری هــای عادی یا حوادث و 
آسیب های عضوی ناشی از کار نتواند سرکار حاضر شده و از طریق کارکردن 
حقوق دریافت نمایند، از مشمولین دریافت غرامت دستمزد ایام بیماری 

تا زمان بهبودی کامل محسوب می شود.
رئیس تأمین اجتماعی اردستان خاطرنشان کرد: برای ثبت درخواست 
و دریافت غرامت دستمزد ایام بیماری نیاز به مراجعه حضوری به شعب 
سازمان نیست و بیمه شده می تواند درخواست خود را در سامانه خدمات 
غیرحضوری و یا اپلیکیشن »تأمین من« قســمت درخواست غرامت 
دستمزد ایام بیماری ثبت و گواهی استراحت پزشکی و مدارک را بارگزاری 
کرده و پس از دریافت پیامک با به همراه داشتن کلیه مستندات به پزشک 

معتمد مستقر در درمانگاه تأمین اجتماعی مراجعه نماید.
تاجرزاده با بیان اینکه پرداخت مبلغ غرامت از سوی ستاد مرکزی سازمان 

انجام می شود، تصریح کرد: در صورت متأهل بودن بیمه شده یا بیمه شده 
مجردی که پدر و مادرش تحت تکفل او هستند، ۷۵ درصد آخرین مزد 

میانگین ۹۰ روز قبل از بیماری پرداخت می شود.
وی ادامه داد: در صــورت مجرد بودن و تحت تکفل نبــودن پدر و مادر، 
اگر بیمه شده به هزینه تأمین اجتماعی بستری شود، ۵۰ درصد حقوق 

میانگین ۹۰ روز قبل از تاریخ بیماری پرداخت می شود.
رئیس تأمین اجتماعی اردستان اضافه کرد: درصورت مجرد بودن و تحت 
تکفل نبودن پدر و مادر، اگر با هزینه تأمین اجتماعی بستری نشود، ۶۶ 

درصد میانگین ۹۰ روز قبل از تاریخ بیماری پرداخت می شود.
تاجرزاده یادآور شد: مبلغ پرداختی غرامت دستمزد ایام بیماری به بیمه 
شدگان شعبه اردستان طی سال ۱۴۰۲، حدود ۱۹ میلیارد و۲۵۳ میلیون 
ریال اعلام است که در مقایسه با ســال ۱۴۰۱ حدود ۲۶ درصد افزایش 

داشته است.
وی بیان کرد: طی شــش ماهه اول ســال ۱۴۰۳ مبلغ ۱۱ میلیارد و ۱۱۶ 

میلیون ریال پرداختی به مشمولین این تعهد انجام شده است.
رئیس تأمین اجتماعی اردستان خاطرنشان کرد: بیمه شدگان اجباری 
شعبه اردستان تا پایان تیرماه سال جاری حدود هشت هزار و ۷۲۹ نفر 
بوده که در مقایسه با تیرماه ۱۴۰۲ که ۷۵۷۰ نفر بوده ۱۵ درصد رشد داشته 
است. تاجرزاده یادآور شــد: مقرری بگیران بیکاری شعبه در بازه زمانی 

مذکور یک درصد کاهش داشته است.

مدیرکل دفتر مجامع، تشــکل ها و فعالیت هــای فرهنگی وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی از مشارکت ۱۲۵ روستا با ۳۹۰۰ برنامه در جشنواره روستاها و 

عشایر دوستدار کتاب خبر داد.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری کتاب ایران )ایبنا(، یاسر احمدوند، معاون امور 
فرهنگی وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی با اشــاره به روند برگزاری جشنواره 
روســتاها و عشایر دوســتدار کتاب و تشکر از دســت اندرکاران اجرای این 
رویداد، گفت: این طرح یادگار و از ابتکارات آقای صالحی در بخش معاونت 
فرهنگی دولــت یازدهم بود و البته اتفاقی مبارک اســت که اســتمرار پیدا 

کرده است. 
وی افزود: تفــاوت این رویداد با جشــنواره های دیگر این اســت که مردم 
در روســتاها و عشــایر این جشــنواره را اجرا می کنند برخلاف رویدادهای 
دیگر که هنرمندان و اهالی فرهنگ و هنــرآن را برگزار می کنند؛ این رویداد 

»مردم محور« است.  
مدیرکل دفتر مجامع، تشــکل ها و فعالیت هــای فرهنگی وزارت فرهنگ و 
ارشاد اســلامی نیز با بیان اینکه هر روســتا در مجموع ظرفیت کسب ۱۲۰۰ 
امتیاز در سامانه ترویج کتابخوانی را داشت، گفت: در دهمین دوره جشنواره 
روستاها و عشایر دوستدار کتاب، هر روستایی که ۸۰۰ امتیاز یعنی دوسوم 
امتیاز را کسب کرده باشــد، داوران مجدد این روستا را در مرحله رأی گیری 
وارد می کردند و بعد از ساعت ها بررسی، ۵۸ روستا که دوسوم امتیاز را کسب 

کردند، معرفی و از میان آن ها، ۱۵ روستا به عنوان برگزیده معرفی شد. 
گفتنی است در این دوره اســتان های یزد، مازندران و تهران هر کدام با ۲۰ 

روستا حضور پررنگی در این رویداد داشتند. 
روستای اســفند آباد ابرکوه شهرســتان یزد، نصرآباد تفت شهرستان یزد، 

روســتای بالو ارومیه آذربایجان غربی، روســتای عصمت آبــاد مهریز یزد، 
روستای جلال آباد شهرستان نجف آباد استان اصفهان، روستای کهن سیاه، 
شهرستان سیرجان استان کرمان شمالی، روستای پسوه، پیرانشهر استان 
آذربایجان غربی، روســتای خیرآباد سفلی، شهرســتان گچساران استان 
استان کهگیلویه و بویر احمد، اسبوکلا، شهرستان ساری استان مازندران در 

این دوره به عنوان روستای برتر انتخاب شدند. 
روستای کلاگر محله شهرستان قائم شهر استان مازندران، روستای مربچه 
رامهرمزاستان خوزستان، روستای قنات ملک، رابر استان کرمان شمالی از 

دیگر روستاهای برگزیده بودند. 
همچنین روستای شــهرک بختیاری شهرستان شوش استان خوزستان به 
عنوان جامعه عشایری برگزیده، روستای حاضرمیل دهلران استان ایلام به 
عنوان جامعه عشایری و روستای علوی شهرستان کاشان استان اصفهان به 

عنوان روستای استمرار کتاب معرفی شدند.

معاون امور فرهنگی وزیر فرهنگ مطرح کرد؛

مشارکت ۲۵۱ روستا در جشنواره روستاها و عشایر دوستدار کتاب
خبر روز

شهردار کاشان:

قرارداد آغاز پروازهای فرودگاه کاشان امضا شد
شهردار کاشان گفت: کمیته تخصصی جذب و مذاکره با سرمایه گذاران بخش خصوصی، با گزینه نهایی 
به توافق رسید و قرارداد فعالیت پروازی فرودگاه کاشان در فاز نخست به امضا رسید و در آینده نزدیک 

پروازهای فرودگاه کاشان در مسیر مشهد مقدس و مسیرهای پرتقاضا برقرار خواهد شد.
کیومرث محمدپور در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: الزام به برقراری پروازهای مستمر و منظم فرودگاه 

کاشان، از جمله ویژگی های محوری این قرارداد با سرمایه گذار است.
وی با اشاره به اهمیت استمرار فعالیت فرودگاه کاشان، افزود: چشم انداز این قرارداد منحصر به پروازهای 

داخلی نیست و به زودی در مرحله های بعدی سایر شرایط و ظرفیت ها نیز مدنظر قرار می گیرد.
شهردار کاشان تصریح کرد: احداث ترمینال جدید فرودگاه کاشان، برقراری پرواز به مقصد عتبات عالیات، 
تأسیس مرکز آموزش هوانوردی و ساخت شهرک بین المللی فرودگاهی از جمله اقدام های آینده برای 

فرودگاه کاشان است.
محمد پور گفت: راه اندازی فرودگاه، به عنوان یک زیرساخت مهم برای منطقه کاشان است و در شرایطی 
که برخی مراکز استان ها از این بستر توسعه ای برخوردار نیستند، استفاده از این ظرفیت مهم و تلاش برای 

ارتقا و رفع مشکلات آن یک ضرورت محسوب می شود.
به گزارش »ایسنا«، فرودگاه کاشان در سال ۱۳۷۴ به بهره برداری رسید و به نیروهای مسلح واگذار شد. 
با صدور مجوز پرواز در اردیبهشت ۱۳۹۵ توسط سازمان هواپیمایی کشور، بخش کشوری آن با حمایت 

شهرداری کاشان در خرداد همان سال شروع به فعالیت کرد، ولی در حال حاضر هیچ پروازی ندارد.

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی هرند خبرداد 

اختصاص هشت هکتار از فضای سبز دانشگاه به کشت زیتون
در یک طرح خلاقانه هشت هکتار از فضای ســبز دانشگاه آزاد اســلامی هرند به کشت درخت زیتون 

اختصاص پیدا کرده است. 
به گزارش خبرگزاری صداوســیما، رئیس دانشگاه آزاد اســلامی هرند با بیان اینکه سرانه فضای سبز 
دانشگاه آزاد هرند ٢٠٠ متر مربع به ازای هر دانشجو است، گفت: درختان توت، زیتون، سرو و کاج فضای 
سبز این دانشگاه را تشکیل می دهند که اغلب درختانی هستند که با شرایط اقلیم خشک منطقه سازگار و 
کم آب برند. امین ایمانیان با اشاره به فصل برداشت زیتون سبز افزود: پیش بینی می شود تا پایان فصل 

برداشت بیش از ۵ تن محصول برداشت شود. 
احمد رضا سلطانی، مدیر جهاد کشاورزی هرند نیز گفت: ٣٠ هکتار از زمین های کشاورزی شهرستان هرند 

به کشت زیتون اختصاص یافته و متوسط برداشت محصول دو تن در هکتار است.

نماینده مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس شورای اسلامی خبرداد؛

توسعه فولاد کویر در صورت تأیید نظر کارشناسان
توســعه فولاد کویر در صورت تأیید نظر کارشناســان ممکن و مورد تأیید اســت. به گزارش خبرگزاری 
صداوسیما، نماینده مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس شورای اسلامی با اشاره به ضرورت توسعه 
صنایع در آران و بیدگل گفت: در مورد توسعه ذوب فولاد در آران وبیدگل بررسی مسئله را به ۲ کارشناس 
خبره که از اساتید دانشگاه هستند واگذار کردیم. مصطفی معینی آرانی افزود: پیگیری توسعه صنایع 
پایین دستی فولاد در شهرستان آران وبیدگل ضروری است چرا که توسعه پایدار شهرستان را به همراه 
دارد. وی همچنین گفت: توسعه بهداشت و درمان آران وبیدگل و بیمارستان های امام حسن)ع( و ثامن 
را با جدیت در حال پیگیری هستیم و در قدم اول قول تزریق ۲۰ میلیارد تومان بودجه برای تکمیل مرحله 
نهایی بیمارستان امام حسن)ع( دریافت شده است. نماینده مردم کاشان و آران وبیدگل در مجلس گفت: 
تکمیل جاده آران و بیدگل به سه راهی چرمشهر گرمسار به طول ۱۱۰ کیلومتر به ۵ هزار میلیارد تومان اعتبار 

نیاز دارد و امسال برای آن۲۰۰ میلیارد تومان اختصاص یافته است.

با مسئولان

 نماینده ولی فقیه در کاشان مطرح کرد

 لزوم تقویت ارتباط 
 امامان جمعه کاشان با 

حوزه و دانشگاه
نماینده ولی فقیه در کاشــان بــر لزوم تقویت 
ارتباط امامان جمعه منطقه کاشــان با حوزه و 
دانشــگاه تأکید کرد و گفت: امامان جمعه بر 
حضور جوانان و نوجوانــان در محافل مذهبی 

تلاش کنند. 
بــه گــزارش »تســنیم«، حجت الاســلام 
والمسلمین سید سعید حســینی در مراسم 
تکریم و معارفه امام جمعه شهرســتان آران و 
بیدگل، ضمن اشاره به ویژگی های منحصر به 
فرد امام جمعه ســابق این شهرستان، اظهار 
کرد: حجت الاسلام سلیمانی ۳۶ سال در سنگر 
امام جمعه حضور داشتند و این موضوع قابل 
توجه و قابل افتخار است. وی پیگیری در حل 
مشــکلات را از جمله ویژگی های امام جمعه 
سابق شهرستان آران و بیدگل است، عنوان کرد 
و افزود: نماز جمعه آران و بیدگل به لحاظ تعداد 
شــرکت کننده از نماز جمعه های ممتاز استان 
اصفهان و حتی کشــور محســوب می شود. 
نماینده ولی فقیه در کاشــان ضمن اشــاره به 
خــوش  آمدگویی به حجت الاســلام فرهنگ 
به عنوان امام جمعه جدید شهرســتان آران و 
بیدگل خاطرنشان کرد: حجت الاسلام فرهنگ 
بر اساس سابقه وی اهل تلاش و کوشش است 
و اهل قلم بودن از دیگر ویژگی های امام جمعه 
جدید شهرستان آران و بیدگل است به نحوی 
که هشــت کتاب از وی به چاپ رسیده است. 
وی با بیان اینکه امامان جمعه خواسته رهبر 
معظم انقلاب را جامه عمل بپوشــانند، گفت: 
امور دینی، فرهنگی، سیاسی و اجتماعی رهبر 
معظم انقلاب از سوی رهبر معظم انقلاب توسط 
امامان جمعه پیگیری و راهبری کنند و از سوی 
دیگر ارتباط با حوزه و دانشــگاه را تقویت کنند. 
حسینی ضمن تأکید بر تقویت ارتباط با جوانان 
و نوجوانان در دانشگاه ها و مدارس تصریح کرد: 
حضور جوانان و نوجوانــان در محافل مذهبی 
نظیر مساجد و مصلا های نماز جمعه از اهمیت 
بسیار زیادی برخوردار اســت و این مهم مورد 

توجه امامان جمعه قرار بگیرد.

اخبار

استان

داود عبدلی- دهیار روستای ازان 

 شهردار شهر ابریشم:

ایجاد یک شهرستان در نزدیکی 
اصفهان صلاح نیست

شهردار شهر ابریشم گفت: ایجاد یک شهرستان در نزدیکی 
شهر اصفهان به صلاح نیســت و ایجاد »شهرستان دُرچه« 
در حد یک پیشــنهاد به شورای شــهر بوده است. سید رضا 
ابطحی در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: ساکنان شهر دُرچه 
از شهرستان خمینی شهر و ساکنان شهر زازران از شهرستان 
فلاورجان طرح جدا کردن شهر دُرچه را از شهر خمینی شهر 
دادند. وی بیان کرد: در همین راســتا پیشنهادی به شورای 
شهر شهرستان شد که اگر شهر ابریشــم هم به شهر دُرچه 
ملحق شود می توان شهرستانی به نام دُرچه یا هر نامی دیگر 
منشعب از شهر فلاورجان و خمینی شهر تشکیل داد. شهردار 
شهر ابریشــم مطرح کردن این موضوع و پیشنهاد را در این 
برهه از زمان را بی نتیجه خواند و گفت: این پیشنهاد صرفاً در 
حد طرح یک موضوع بوده است. وی ادامه داد: ایجاد یک 
شهرستان در نزدیکی شهر اصفهان به صورت مجزا به صلاح 
نیست و وزارت کشور نیز موافقت نخواهد کرد. ابطحی تأکید 
کرد: ترجیح بر این است که الحاق شهر ابریشم به اصفهان 
صورت بگیرد نه شهرستان دیگری. شهردار ابریشم با بیان 
اینکه وجود صنایــع آلاینده در پیرامون این شــهر همچون 
کارخانه »سیمان اصفهان«، کارخانه اســتخراج و فرآوری 
سُرب و روی و همچنین کارخانه »ایرانیت« آسیب زیادی بر 
سلامت مردم وارد کرده است گفت: علیرغم واگذاری زمین 
برای انتقال کارخانه سیمان اصفهان به شهرستان شهرضا و 
همچنین تحویل یک معدن برای تأمین ماده اولیه اما هنوز 
عزم جدی از سوی متولیان آن برای انتقال این کارخانه وجود 
ندارد. وی افزود: اگرچه کارخانه ایرانیت به دلیل استفاده از 
»آزبست« در تولید ورق و لوله های سیمانی و ایجاد مشکلات 
بهداشتی و زیســت محیطی حدود ۱۲ سال پیش تعطیل 
شد اما مردم شهر ابریشــم همچنان گرفتار آلایندگی ناشی 
از بقایای آن کارخانه هستند و انتقال باقیمانده آن به مکان 
دیگر هم امکانپذیر نیست چون موجب انتشار حجم زیادی 
از آلودگی درمنطقه می شــود و تثبیت آنها نیز هنوز در دفتر 
فنی استانداری به نتیجه نرسیده است. وی گفت: متأسفانه 
عوارض آلایندگی صنایع پیرامون این شــهر که به سلامت 
مردم این شــهر آســیب وارد می کند به صورت متمرکز به 
حساب خزانه واریز و بر اساس جمعیت بین شهرهای استان 

اصفهان توزیع می شود.

 

بدینوسیله از کلیه ی سهامداران شرکت مقاوم سازه کاویان سپاهان یا وکیل رسمی آنان، دعوت می شود تا در جلسه ی مجمع عمومی عادی به طور 
فوق العاده که در ساعت ۱۰ صبح روز دوشــنبه مورخ ۱۴۰۳/۰۸/۱۴ در محل قانونی شــرکت به آدرس اصفهان– چهارراه فلسطین- ابتدای خیابان 

فردوسی– ساختمان نیکان- طبقه دوم– واحد ۱۴ -تلفن: ۳۲۲۳۲۰۲۹-۰۳۱ تشکیل می گردد، حضور به هم رسانید.
دستور جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده:

۱- استماع گزارش هیات مدیره و بازرس در خصوص عملکرد سال مالی منتهی به ۱۴۰۲/۱۲/۲۹
۲- تصویب ترازنامه و صورت سود و زیان )صورت های مالی( سال مالی منتهی به ۱۴۰۲/۱۲/۲۹

۳- انتخاب بازرس اصلی و علی البدل برای سال مالی منتهی به ۱۴۰۳/۱۲/۳۰
۴- انتخاب اعضای هیات مدیره برای مدت ۲ سال شمسی.

۵- انتخاب روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی های شرکت
۶- سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده باشد.

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده
شرکت مقاوم سازه کاویان سپاهان )سهامی خاص(

به شماره ثبت 38۵۱6 و شناسه ملی ۱0260۵6۱262

هیات مدیره- شرکت مقاوم سازه کاویان سپاهان



شکایت از وضعیت راه ها در صدر تماس های مردم اصفهان با 
سامانه ۱۴۱ 

رئیس مرکز مدیریت راه های اصفهان گفت: بیشترین موارد مطرح شده در تماس مردم با سامانه 
تلفنی ۱۴۱ استان در نیمه نخست امسال مربوط به شــکایت از وضعیت راه ها و پس از آن، مسائل 
حوزه حمل  و نقل باری و مسافری بوده است. مریم تاکی در گفت و گو با »ایرنا« افزود: ۹۴ هزار و 
۵۸۶ تماس در نیمه نخست سال جاری با تلفن گویای ۱۴۱ )مرکز مدیریت راه ها( در اصفهان گرفته 
و به ۳۱ هزار و ۴۷۹ تماس توسط کارشناسان مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری و حمل  و نقل 

جاده ای استان پاسخ داده شد. 
وی اظهار کرد: مشــکلات راه ها با ۱۷.۱ درصد بیشترین ســهم از تماس های سامانه ۱۴۱ در استان 
اصفهان را در بر می گیرد و بعد از آن مســائل حوزه حمل  و نقل باری و مسافری، عوارضی ها، امداد 
خودرو، مراکز خدمات رفاهی و ایمنی و حریم راه ها قرار دارد. رئیس مرکز مدیریت راه های استان 
اصفهان با اشاره به ثبت شدن ۱۷ هزار و ۳۲۸ شــکایت در این تماس ها، گفت: از مجموع پنج هزار 
و ۶۷۸ شکایت ثبت شــده در حوزه حمل  و نقل بار، چهار هزار و ۸۸۳ شــکایت پایان یافته است. 
تاکی افزود: یک هزار و ۳۷۹ شکایت نیز در حوزه حمل  و نقل مسافری ثبت شده است که همه آنها 
در کمیسیون های مربوطه بررسی و پاسخ داده شد. وی خاطرنشان کرد: عدم پرداخت کرایه، نرخ 
نامتعارف کمیسیون جهت حمل بار و عدم تخلیه بار بیشترین موضوع شکایت ها در حوزه حمل و نقل 
باری بوده است. تاکی اضافه کرد: نقص فنی خودرو، تأخیر بیش از اندازه در آغاز سفر و نبود ناوگان 
مسافری نیز بیشترین تعداد شکایت ثبت شده در حوزه حمل  و نقل مسافر را شامل می شود. وی 
تصریح کرد: ۱۳۶ هزار و ۴۱۵ شــکایت مردمی در نیمه نخست امسال در سامانه ۱۴۱ کشوری ثبت 
شده که اصفهان با سهم ۱۲.۷ درصدی از آن، رتبه دوم را در این زمینه دارد. استان اصفهان دارای ۱۱ 
هزار و ۵۰۰ کیلومتر راه است که به دلیل موقعیت خاص آن در مرکز کشور به عنوان چهارراه ترانزیت بار 

و مسافر، رتبه نخست حمل بار و رتبه سوم حمل مسافر را داراست.

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان خبرداد؛

امکان دریافت مجدد وام ودیعه مسکن مستأجران به شرط 
تسویه وام قبلی

مستأجرانی که در سال های ۱۳۹۹ و ۱۴۰۰ تسهیلات ودیعه مسکن دریافت و تسویه کردند می توانند 
برای بار دوم نسبت به دریافت تسهیلات ودیعه مسکن اقدام کنند.

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: با بیان اینکه شرط پرداخت مجدد تسهیلات ودیعه 
مسکن مربوط به متقاضیانی است که در سال های ۱۳۹۹ و ۱۴۰۰ این تسهیلات را دریافت و تسویه 
کردند، گفت: این دسته از متقاضیان با درج گزینه تسویه تسهیلات از طریق شعب بانک عامل، این 

امکان را برای بار دوم دارند تا نسبت به دریافت تسهیلات ودیعه مسکن اقدام کنند.
علیرضا قاری قرآن افزود: ثبت نام برای وام کمک ودیعه مسکن از طریق سامانه جامع طرح های 
حمایتی مسکن وزارت راه و شهرسازی به نشانی saman.mrud.ir در بخش ثبت نام تسهیلات 
کمک ودیعه انجام می شود. وی گفت: متقاضیان می بایست دارای اجاره ¬نامه رسمی یا اجاره نامه 
ثبت شده در سامانه ثبت معاملات املاک و مستغلات و دارای کد رهگیری باشند، همچنین موظف 
اند اطلاعات ســکونت و مالکیت خود را در سامانه املاک و اســکان ثبت کنند. قاری قرآن با بیان 
اینکه متقاضیان مشمول تسهیلات کمک ودیعه مسکن بر اســاس ضوابط موضوعه، در چارچوب 
سهمیه های تعیین شده از طریق سامانه طرح های حمایتی مســکن به بانک های عامل معرفی 
می شوند، گفت: سقف تسهیلات اعطایی به حائزین شرایط در مراکز استان ها ۱۵۰ میلیون تومان، 
سایر شهر ها ۱۰۰ میلیون تومان و روســتا ها ۴۰ میلیون تومان است. وی با اشاره به اینکه تسهیلات 
مزبور با نرخ سود ۲۳ درصد و بازپرداخت حداکثر ۵ سال، قابل اعطا است، خاطرنشان کرد: در سال 

۱۴۰۲، وام ودیعه مسکن به ۳۵ هزار متقاضی اصفهانی حائز شرایط پرداخت شده است.

نوید کارآفرینان اصفهانی برای ایجاد تحول اقتصادی در استان

»خواستنتوانستناست«بهروایتاصفهانیها

جمعی از کارآفرینان اصفهانی در حضور معاون راهبردی رئیس جمهور 
با بیان چالش های موجود در کشور بر ضرورت همکاری دولت و بخش 

خصوصی برای ایجاد تحول اقتصادی در استان تأکید کردند.
به گزارش »ایرنــا«، کارآفرینان اصفهانــی در آیین آغاز بــه کار مرکز 
ارتباط)Focal Point( اتاق های بازرگانی کشورهای عضو مجمع گفت 
و گوی همکاری آسیا )ACD( که با حضور محمدجواد ظریف برگزار شد، 
بر ضرورت همکاری دولت و بخــش خصوصی در راه رفع موانع موجود 
و بهبود شرایط کسب و کار تأکید کردند و خواستار تغییرات اساسی در 

سیاست های اقتصادی کشور شدند.
یکی از کارآفرینان شــناخته شــده اصفهان در این آیین با اشاره به ۱۱ 
اَبَرپروژه ای که در اســتان اجرا کرده اســت، گفت: در نشســت رئیس 
جمهور با کارآفرینان، دفترچه پنج صفحه ای را تقدیم کردم که می تواند 
به عنوان راهنمایی برای دستیابی به درآمد پایدار در کشور مورد استفاده 

قرار گیرد.
مسعود صرامی افزود: در صورت توجه به اصول راهنمایی ارائه شده در 
این دفترچه، می توان تا ســال ۱۴۰۵ آب را به زاینده رود بازگرداند، این 
امر با کمک کارآفرینان انجام خواهد شد و به بهبود زندگی اصفهانی ها 

کمک خواهد کرد.

وی همچنین وعده داد که در ســه ماه آینده، ترافیک شهری اصفهان را 
با ساخت۲۰۰ هزار محل پارک خودرو در نقاط مختلف و پرترافیک شهر 

کاهش دهد.
صرامی گفت: با اجرای این طرح، می توان مصرف بنزین را تا ۴۰ درصد 

کاست و درآمد ناشی از تفاوت بودجه آن را برای اصفهان هزینه کرد.
کارآفرین و صادرکننده تجهیزات برقی نیز در این نشست به چالش های 
صادرات اشاره کرد و گفت: صادرات و تولید نباید به یک پارامتر تنبیهی 

تبدیل شود.
نوید وفایی افزود: فرایندهای تولید در کشور ما هنوز جلسه محور است و 
باید اجازه دهیم »اقتصاد لیبرال« در ایران شکل بگیرد و در راه فعالیت 

بخش خصوصی ممانعت ایجاد نشود.
رضوان جابری، کارآفرین و مدیرعامل یکی از شــرکت های تولیدی در 
اصفهان نیز به پیچیدگی  اخذ مجوزهای دولتی اشاره کرد و گفت: امروز 
اگر کسی بخواهد فرایندی را از ثبت سفارش و اصلاح پروانه بهره برداری 
انجام دهد، دشــواری های زیادی در مقابلش وجود دارد و ما اکنون به 

جای تمرکز بر خلق ارزش ها، تمرکز را بر بوکروراسی اداری گذاشته ایم.
جابری، چند نرخی بــودن ارز، نوســانات اقتصادی، اقتصاد بســته 
و مشــکلات ناتــرازی انــرژی را از مهمترین چالش هــای اقتصادی 

کشــور دانســت و افزود: اصلاح تک نرخی شــدن ارز و اقتصاد باز از 
درخواست های فعالان اقتصادی است.

وی ایجاد انگیزه و امید را در کنار توسعه کســب و کار لازم دانست و بر 
ضرورت حمایت دولت از کسب و کارها برای ممانعت از مهاجرت جوانان 
نخبه تأکید کرد. مهدی روشــنی کارآفرین دیگر از شهر گلپایگان نیز به 
تأثیرات منفی تحریم ها بر مهاجرت و خودکشی ها اشاره کرد و گفت: ۷۰ 
درصد افرادی که مهاجرت می کنند در کشورهای دیگر به حاشیه می روند 

و گاهی حتی به بن بست می رسند.
وی با اشــاره به ضرورت تدوین برنامه های بلندمدت و کوتاه مدت در 
حوزه تحریم گفت: مباحثی که تاکنون در این حوزه اعلام شده، همواره 

شعاری و در عمل نیز بسیار متفاوت بوده است.
وی از معاون راهبردی رئیس جمهور خواست: در یک برنامه کوتاه مدت 
به حل مشکلات صنعتی ناشی از تحریم ها کمک کند تا همیشه پرچم 

ایران بالا نگه داشته شود.
در این نشست که علاوه بر کارآفرینان، فعالان اقتصادی و اعضای اتاق 
بازرگانی اصفهان حضور داشتند، کارآفرینان اصفهانی بر عزم و اراده  خود 
در کنار دولت برای ایجاد تغییرات مثبت و سازنده در جامعه و اقتصاد 

کشور تأکید کردند.

 یــک کارشــناس حــوزه دریایــی معتقد اســت 
کشتی سازی در کشــور گران و زمانبر بوده و گاهی 
اوقات ساخت کشتی بیش از چندسال هم به طول 
می انجامد که از نظر اقتصادی مشــکلات بسیاری 

ایجاد خواهد کرد.
حسین عباس نژاد در گفت وگو با »ایسنا«، با بیان 
اینکه در شــمال و جنوب کشــور دسترسی به دریا 
وجود دارد، اظهار کرد: در مناطق شــمالی و جنوبی 
کشور پتانسیل های زیادی برای تحقق موضوعات 
مرتبط با دریا از جمله ترانزیت، گردشگری، صنایع، 

محیط زیست، شیلات و ... وجود دارد. برای مثال 
جزایر بسیاری داریم که پتانسیل های بسیاری در 
بخش تاریخی، محیط زیســتی و طبیعی دارند و 
می توانند گردشگری را رونق دهند یا شرایط خوبی 

برای ترانزیت کالا وجود دارد.
وی افزود: در چند ســال اخیــر اقدامات فیزیکی، 
زیربنایی و ســاختاری زیــادی خصوصاً در بخش 
حمل و نقل انجام شده اما توسعه زیرساخت ها به 
صورت همگن و متوازن نبوده اســت. یعنی توسعه 
زیرساخت و ناوگان که مکمل هم هستند هم زمان 

انجام نشده است.
این کارشناس حوزه دریایی با بیان اینکه در چرخه 
صنعت حمل و نقل دریایی، کشتیرانی و بنادر، تببین 
استاندارهای بین المللی و از نظر ظرفیت ناوگان در 
وضعیت خوبی قرار داریم و با وجــود تحریم ها در 

بالاترین سطح استاندارد هستیم، گفت: اما ناوگان 
نیاز به نگهداری و نوسازی دارد. کشور ما در شرایط 
تحریم است و به این سادگی دسترسی به بازار بین 
المللی وجود ندارد تا بتوان ناوگان را نوســازی کرد. 
در حقیقت اینجا باید صنایــع داخلی کمک کنند تا 
ابتدا ناوگان توسعه یابد و سپس به سمت نوسازی 
حرکت کنیم و به تبع آن بخش های از ســواحل که 

کمتر به آن توجه شده رونق یابند.
به گفته وی در بحث تعمیر و نگهداری اخیراً شرایط 
بهتر شده اســت اما در ســاخت خصوصاً ساخت 
کشــتی های بزرگ با چالش های بسیاری مواجه 
هســتیم. همچنین زنجیره تأمین نیز با مشکلاتی 
همراه است، ضمن اینکه مدیریت ساخت کشتی و 
کشتی سازی شرایط خاص خود را می خواهد که در 

کشور کمتر به آن پرداخته شده است.

یک کارشناس حوزه دریایی:

کشتی سازی گران و زمانبر است

خبر روز

کارآفرینان اصفهانی در آیین آغاز به کار مرکز ارتباط 
اتاق های بازرگانی کشورهای عضو مجمع گفت و گوی 
همکاری آسیا بر ضرورت همکاری دولت و بخش 
خصوصی در راه رفع موانع موجود و بهبود شرایط 
کسب و کار تأکید کردند و خواستار تغییرات اساسی در 

سیاست های اقتصادی کشور شدند

آغاز صادرات نفت از جاسک وکاهش وابستگی به تنگه هرمز 

دهن کجی ایران به تهدیدهای اسرائیل
نشریه »پلتس« در گزارشی از صادرات نفت ایران از جاسک خبر داده است. حسینی، کارشناس 
انرژی می گوید این اقدام می تواند یک قدرت نمایی از سوی ایران نسبت به تهدیدهای اسراییل 

باشد.
به گزارش خبرگزاری »بازار«، صادرات نفت ایران از جاسک آغاز شده است. این خلاصه گزارش 
نشریه پلتس به اســتناد به داده های شرکت ردیابی کالا Kpler اســت. البته مسئولین وزارت 
نفت به دلیل شرایط حســاس این روزها هیچ واکنشی نسبت به این خبر نشان نداده و سکوت 

پیشه کرده اند. 
اما حمید حسینی، کارشناس انرژی این اتفاق را خیلی دور از انتظار نمی داند. او بر این باور است 
که ممکن است ایران برای نشان دادن قدرت خود نســبت به تهدیدهای اسراییل یک محموله 

نفتی خود را از این پایانه صادر کرده باشد.
او با اشاره به انجام صادرات آزمایشی نفت از این پایانه، به »بازار« می گوید که از اینکه قرار است 
که صادرات نفت از این پایانه به صورت دایم انجام شود اطلاعی ندارم اما با توجه به تهدیدهایی 

که در روزهای گذشته علیه کشور ما صورت گرفته بود، این را می توان یک کار عاقلانه دانست.
حسینی ادامه داد: البته در حال حاضر مسئله حمله به اسکله های نفتی و بخش های مربوط به 
انرژی هسته ای متنفی شده است. به نوعی اسراییلی ها و آمریکایی ها هر دو اعلام کرده اند که 

قرار نیست تأسیسات نفتی و هسته ای ایران را مورد هدف قرار گیرد.
وی افزود: با این اوصاف علی القاعده باید صادرات نفت ایران هم به روال قبلی خود بازگشته و 

بارگیری ها به طور مجدد از خارک صورت گیرد.
این عضــو اتحادیه صادرکننــدگان فرآورده هــای نفتی همچون در پاســخ به این ســئوال که 
پایانه نفتی جاســک تا چه انــدازه آمادگی لازم را دارند، گفــت: این پایانه آمــاده بهره برداری 
اســت. اما باید توجه داشــت که این پایانه بیشــتر حکم یک پایانه اســتراتژیک و احتیاطی 
را دارد چــرا که در اینجــا ناچار به اســتفاده از SPM هســتیم که آن هم دردســرهای خودش 
 را دارد. ضمــن اینکه جاســک قرار اســت در زمان هایی کــه ظرفیت خارک جــواب نمی دهد 

مورد استفاده قرار گیرد.
حسینی افزود: مزایای احداث پایانه نفتی جاســک را امنیت اقتصادی بیشتر برای خریداران 
نفت ایران، کاهش مســیر نفتکش ها، کاهش زمان تقاضا تا عرضه نفت خام و میعانات گازی، 
کاهش هزینه های حمل ونقل و بیمه، زمینه سازی برای ســاخت صنایع پایین دست در منطقه 
مکران و در نهایت کاهش وابستگی به گلوگاه تنگه هرمز است که هر کدام از اهمیت بسیار زیادی 

برخوردار هستند.
ایران سال هاســت که روی تکمیل پایانه جاسک کار می کند تا به این کشــور تحت تحریم اجازه 
دهد نفت را به طور مســتقیم از دریای عمان صادر کند و تنگه هرمز را که یک نقطه مهم عبور نفت 
اســت، دور بزند. در حال حاضر، حدود ۹۰ درصد نفت خام ایران از جزیره خارگ در خلیج فارس 

صادر می شود.

حرکت چراغ خاموش کشتی های نفتی ایران
 بر اســاس داده های شــرکت ردیابی کالا Kpler، نفتکــش Dune که متعلق به ایران اســت، 
 در ۲ اکتبــر یک محمولــه ۲ میلیون بشــکه ای از جاســک بارگیری کــرد که اولیــن بارگیری

از این پایانه بود.
این نفتکش که تحت تحریم قرار دارد، آخرین بار در شــرق ســنگاپور در ۱۱ اکتبر دیده شد که به 

سمت چین در حال حرکت بود و از تنگه مالاکا با محموله نفت خام ایرانی عبور کرده است.
اما یک احتمال دیگر هم وجود دارد و آن این است که کشــتی حامل نفت ایران رادراهای خود 
را خاموش کرده و بعد از رسیدن این منطقه GPS های خود را روشــن کرده باشند. البته حمید 

حسینی این احتمال را بسیار ضعیف می داند.

اخبار

گزارش روز

فرمانده انتظامی استان اصفهان از کشف بیش از ۱۵ هزار عدد انواع لوازم خانگی و آرایشی بهداشتی قاچاق در بازرسی مأموران انتظامی شهرستان فلاورجان از یک 
انبار خبرداد. به گزارش »ایراسین«، سردار حمید علینقیان پور در جمع خبرنگاران بیان کرد: در راستای طرح مقابله با قاچاق کالا و ارز، مأموران فرماندهی انتظامی 
شهرستان فلاورجان با اقدامات هوشمندانه پلیسی از نگهداری مقادیر زیادی انواع کالای قاچاق در یکی از انبارهای این شهرستان مطلع و بررسی موضوع را در 
دستور کار خود قرار دادند. وی افزود: در این راستا مأموران طی هماهنگی با مرجع قضایی به این انبار اعزام و در بازرسی از محل موفق شدند تعداد ۸۱ دستگاه لوازم 
خانگی شامل قهوه ساز، همزن برقی، سرخ کن و اتو مســافرتی و۱۵ هزار و ۸۱۵ قلم انواع لوازم آرایشی بهداشتی قاچاق که فاقد مدارک قانونی و معتبر گمرکی 
بود را کشف کنند. فرمانده انتظامی استان اصفهان با اشاره به اینکه کارشناسان ارزش کالاهای قاچاق کشف شده را ۴۰ میلیارد ریال برآورد کردند تصریح کرد: در 

این خصوص یک متهم شناسایی که پس از تشکیل پرونده برای انجام اقدامات قانونی به اداره تعزیرات حکومتی معرفی شد.

کشف ۴۰ میلیارد ریال لوازم خانگی و آرایشی بهداشتی قاچاق

 تولید خودرو در شهریور 
۷ درصد کاهش یافت

براســاس جدیدتریــن آمــار تولیــد 
خودروهای ســواری در شــهریورماه 
امســال با کاهش ۷ درصدی روبه رو 
شــده اســت. تولید صنعت خودروی 
کشور از ابتدای ســال تا پایان شهریور 
امسال نسبت به مدت مشابه سال قبل 
۵ درصد کاهش یافت و به ۶۰۵ هزار و 

۵۴۶ دستگاه رسید.

عکس خبر

 مدیرکل امور اداری 
وزارت جهادکشاورزی خبرداد

 جذب ۱۵۴ نخبه در 
وزارت جهاد کشاورزی

مدیرکل امــور اداری وزارت جهادکشــاورزی 
 اظهار کرد: جذب نخبــگان در مجموعه وزارت 
جهاد کشاورزی با هدف کمک به توسعه پایدار و 
تأمین امنیت غذایی انجام شده و برای امسال 
و ســال های آینده نیز این رونــد ادامه خواهد 
 یافت که بر همین اســاس تاکنون ۱۵۴ نفر از

نخبگان جذب شدند. 
به گــزارش »ایمنا« و بــه نقــل از وزارت جهاد 
کشاورزی، سیدحمزه رضوی در جلسه شورای 
هماهنگی مناطق هفت گانه امــور اداری اظهار 
کرد: با انعقاد تفاهم نامه ای توسط سازمان امور 
اداری و استخدامی کشــور، بنیاد ملی نخبگان 
و وزارت جهاد کشاورزی در ســال ۱۴۰۲، مقرر 
شد این وزارتخانه نســبت به جذب ۲۰۰ نفر از 
نخبگان در قالب طرح »شهید موسوی« اقدام 
کند که در این راستا جلسات هماهنگی زیادی 
به ویژه برای تأمین بودجه طرح برگزار شد. وی 
افزود: برای جذب نخبگان، دوره های ارزیابی به 
صورت تئوری و عملیاتی به تفکیک رشته های 
تخصصی افــراد در مرکز آمــوزش عالی امام 
خمینی )ره( برگــزار و برای پذیرفته شــدگان 
گواهینامه شایستگی صادر شــد تا بتوانند در 
رشــته های تخصصی خود و بــا اولویت های 
وزارت جهــاد کشــاورزی جذب شــوند. وی 
افزود: از تعــداد ۲۰۰ نفر، ۱۵۴ نفــر از نخبگان 
جذب ستاد وزارت جهاد کشاورزی، دستگاه ها 
و ســازمان های وابسته و ســازمان های جهاد 
کشاورزی استان ها شده اند. برای ۴۶ نفر دیگر 
نیز گواهینامه شایستگی صادر شد، اما تمایل و 
انتخاب این افراد دستگاه های خارج از وزارت 
جهاد کشــاورزی و بخش خصوصــی به دلیل 
پرداخت حقوق و مزایای رفاهی بالاتر بود. وی  
افزود: چند نوبت بــرای جذب نیروهای جدید 
اقدام لازم انجام شــد، اما سازمان امور اداری و 
استخدامی کشور همه موضوعات از جمله جذب 
نیروی جدید و افزایش حقوق کارکنان را منوط به 
اصلاح و به روز کردن چارت و تشکیلات تفضیلی 

وزارت جهاد کشاورزی کرده است. 
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    گردشگری و میراث4

رئیس اتحادیه صنایع دستی استان اصفهان می گوید: کاهش ورود گردشگران به ایران، به ویژه در اصفهان، به وضوح تأثیر منفی بر این حوزه گذاشته است

صنایعِ دستیِ روی دست مانده!

صنایع دستی و گردشگری دو حوزه مهم اقتصادی و فرهنگی هستند که با یکدیگر ارتباط 
تنگاتنگی دارند؛ صنایع دستی به عنوان نمادی از هنر و فرهنگ هر منطقه، نه تنها ارزش 
اقتصادی دارد، بلکه معرف تاریخ و سنت های مردم آن منطقه است و بر این اساس این صنایع، هنرمندان 
محلی را تشــویق به حفظ و انتقال مهارت های ســنتی کرده و زمینه ســاز اشــتغال زایی در نقاط مختلف 

می شوند.
از ســوی دیگر گردشــگری به عنوان یک صنعت پویا، می تواند بازار فروش صنایع دستی را رونق بخشد؛ 
گردشگران به دنبال تجربه های جدید و خاص هستند و صنایع دستی می تواند یکی از جاذبه های منحصر 
به فرد یک مقصد گردشگری باشد و با خرید این محصولات، گردشــگران نه تنها به حفظ هنرهای محلی 
کمک می کنند بلکه به اقتصاد محلی نیز سود می رسانند؛ تأثیرات متقابل این دو حوزه به گونه ای است که 

توسعه صنایع دستی می تواند کیفیت گردشگری را ارتقا بخشد.
به عنوان مثال، برگزاری نمایشــگاه های صنایع دســتی، کارگاه های آموزشی و جشــنواره های فرهنگی 
گردشگران را به سمت مقصد جذب کرده و تجربه ای فراتر از صرفاً بازدید از مکان های توریستی را برای آن ها 
فراهم می کند. این تعامل باعث می شود که گردشگران با فرهنگ و آداب و رسوم محلی بیشتر آشنا شوند؛ 
از سوی دیگر، رشد گردشگری می تواند به حفظ و تقویت صنایع دســتی کمک کند. افزایش تقاضا برای 
محصولات دستی محلی باعث می شــود که هنرمندان و صنعتگران انگیزه بیشتری برای تولید و نوآوری 
داشــته باشــند. این موضوع به تحکیم هویت فرهنگی و تاریخی هر منطقه نیز انجامیده و از فراموشــی 

سنت ها جلوگیری می کند.

رکود صنایع دستی و تأثیرات آن بر گردشگری در ایران
مجدالدین تاج، رئیس اتحادیه صنایع دســتی اصفهان به خبرنگار »ایمنا« اظهــار می کند: یکی از دلایل 
اصلی رکود این صنعت، مشــکلات اقتصادی و کاهش قدرت خرید مردم است؛ وقتی شرایط اقتصادی 
مردم مناسب نباشد، آن ها تمایلی به خرید صنایع دستی نخواهند داشت، هرچند این محصولات بخشی 
از فرهنگ ما هستند، اما توان مالی موجب شده است چرخه تولید و فروش صنایع دستی معیوب شود.

وی همچنین با اشاره به نقش گردشگری در رونق صنایع دســتی می افزاید: گردشگران به عنوان یکی از 
عوامل مؤثر در خرید و گســترش صنایع دستی شناخته می شــوند، اما کاهش ورود گردشگران به ایران، 

به ویژه در اصفهان، به وضوح تأثیر منفی بر این حوزه گذاشته است.
رئیس اتحادیه صنایع دســتی اصفهان در ادامه با تأکیــد بر اهمیت فضای مجــازی و فروش اینترنتی 
به عنوان راهکاری برای حمایت از هنرمندان صنایع دستی می گوید: فروش آنلاین یکی از راهکارهایی است 
که می تواند به هنرمندان در عرضه محصولاتشــان کمک کند، اما با وجود فیلترینگ شبکه های اجتماعی 
بین المللی، بسیاری از هنرمندان این امکان را ندارند که محصولات خود را به خوبی به بازار جهانی معرفی 

کنند.
تاج اضافه می کند: طی ســال های اخیر، دولت بودجه ای کافی برای حمایت از هنرمندان صنایع دستی 
اختصاص نداده است و آنچه ارائه می شود به شکل قطره چکانی و محدود است. حتی مشوق های صادراتی 

و معافیت های مالیاتی نیز در حد مطلوبی در اختیار هنرمندان قرار نگرفته است.

وی خاطرنشــان می کند: در حالی که طبق قوانین، تولیدکنندگان صنایع دستی از پرداخت مالیات معاف 
هستند، اما همچنان مشکلاتی در این زمینه وجود دارد که فشار مضاعفی را بر هنرمندان وارد می کند.

رئیس اتحادیه صنایع دســتی درباره تأثیر رکود این صنعت بر جذابیت مقاصد گردشگری می گوید: صنایع 
دستی و گردشگری دو زنجیره وابسته به هم هستند؛ زمانی که گردشگری رونق دارد، صنایع دستی نیز رونق 
می گیرد و بالعکس؛ بســیاری از گردشگران برای خرید و مشاهده صنایع دســتی به اصفهان سفر می کنند، 
بنابراین، رونق یکی بر دیگری تأثیر مستقیم دارد و می تواند ارزش افزوده ای برای شهرهای مقصد ایجاد کند.

تاج بر لزوم حمایت بیشتر دولت از هنرمندان صنایع دستی تأکید می کند و خواستار توجه ویژه به این صنعت 
به عنوان بخشی از فرهنگ و هویت ملی می شود.

لیلا میرقدری، کارشــناس گردشــگری به خبرنگار »ایمنا« اظهار می کند: یکــی از اصلی ترین دلایل رکود 
گردشگری در ایران، ضعف سیاست گذاری و برنامه ریزی های کلان در این حوزه است؛ با وجود اینکه اهمیت 
گردشگری به عنوان یکی از منابع اصلی درآمدزایی، حتی فراتر از درآمدهای نفتی، بارها مورد تأکید قرار گرفته، 

اما در عمل، سیاست گذاری ها و اقدامات لازم برای توسعه گردشگری به درستی انجام نمی شود.
وی می افزاید: یکی از مهم ترین مشکلات، نبود استفاده از افراد متخصص در سطوح مدیریتی است؛ اگرچه 
برخی از مسئولان به صورت شفاهی از اهمیت گردشگری سخن می گویند، اما در عمل سیاست های مناسب 
برای رشد این صنعت اعمال نمی شــود و این ضعف در سیاســت گذاری، چه در سطح کلان و چه در سطح 

برنامه ریزی های محلی، مانع اصلی در توسعه گردشگری ایران است.

تأثیر عوامل سیاسی و امنیتی در رکود گردشگری خارجی
میرقدری تصریح می کند: از دیگر عوامل مهم رکود گردشــگری، تأثیر مســتقیم عوامل سیاسی و امنیتی 
بر جذب گردشگران خارجی اســت؛ تحریم ها، بحران های منطقه ای و تبلیغات منفی علیه ایران در سطح 
بین المللی، تصویری ناامن از کشور ما ارائه کرده اند، در نتیجه ایران به عنوان مقصدی ناآرام و ناامن معرفی 
شده که باعث شده است بسیاری از گردشگران از سفر به ایران منصرف شوند؛ تبلیغات منفی درباره ایران به 
ویژه در مورد تروریسم و ناامنی، همچنین هشدارهای سفر از سوی کشورهای مختلف به شهروندانشان مبنی 

بر سفر نکردن به ایران، تأثیرات جدی بر کاهش ورود گردشگران خارجی داشته است.
کارشناس گردشگری بیان می کند: گردشگری داخلی نیز با مشکلاتی روبه رو است؛ وضعیت اقتصادی مردم 
باعث کاهش توانایی مالی خانواده ها شده و در نتیجه سفر، به عنوان یک تفریح، در سبد خانوارها کم رنگ تر 
شده است و بسیاری از مردم به دلیل مشکلات اقتصادی، سفرهای خود را به شکلی ارزان تر مانند اقامت در 
چادر انجام می دهند؛ همچنین ضعف زیرساخت های گردشگری از جمله اقامتگاه های مناسب و امکانات 

بین راهی، مزید بر علت شده و موجب شده است گردشگری داخلی نیز نتواند به شکلی پایدار توسعه یابد.

راهکارهای احیای صنعت گردشگری ایران
وی خاطرنشان می کند: برای احیای صنعت گردشگری در ایران، باید چندین گام اساسی از جمله اصلاح و 
بهبود سیاست گذاری ها و برنامه ریزی های کلان در حوزه گردشگری برداشته شود؛ از سویی باید به جای شعار، 
عمل گرایی در دستور کار قرار گیرد و سیاســت هایی اتخاذ شود که نه تنها منجر به افزایش گردشگر خارجی، 

بلکه موجب رونق گردشگری داخلی نیز شــود. میرقدری با تأکید بر لزوم بهره گیری از متخصصان اضافه 
می کند: استفاده از افراد متخصص و کاردان در حوزه های مختلف گردشگری ضروری است؛ همچنین ایجاد 
اتاق های فکر و برگزاری جلســات تخصصی می تواند به تدوین سیاست های مؤثر کمک کند، این جلسات 

باید خروجی های عملی داشته باشند و صرفاً به مباحث تئوری محدود نشود.
وی با تأکید بر اینکه باید توسعه زیرساخت های گردشگری، از هتل ها و اقامتگاه ها تا سیستم های حمل ونقل 
و جاذبه های گردشگری، در اولویت قرار گیرد، چراکه بدون زیرساخت های مناسب، جذب گردشگر خارجی 
و داخلی بسیار دشوار خواهد بود، می گوید: بازاریابی و تبلیغات مؤثر یکی از ارکان اصلی توسعه گردشگری 
است؛ کشورهای موفق در این حوزه، با استفاده از استراتژی های بازاریابی مدرن و معرفی جذابیت های کشور 
خود به جهان، توانسته اند گردشگران بسیاری را جذب کنند؛ ایران نیز نیازمند یک برنامه بازاریابی منسجم و 

تبلیغات مثبت در عرصه بین المللی است.
وی با تأکید بر اهمیت ایجاد امنیــت روانی و اجتماعی توضیح می دهد: یکی از مــواردی که باعث کاهش 
گردشگر خارجی می شود، نبود احساس امنیت است و بر این اســاس باید از طریق تبلیغات مثبت و ارائه 

اطلاعات صحیح، به گردشگران خارجی نشان دهیم که ایران کشوری امن و مناسب برای سفر است.
میرقدری همچنین بیان می کند: نقش بخش خصوصی در توســعه گردشــگری باید افزایش یابد زیرا در 
بسیاری از کشورهای موفق در حوزه گردشگری، دولت تنها نقش نظارتی و سیاست گذاری را ایفا می کند و 
بخش خصوصی مسئولیت اجرای پروژه های گردشگری را بر عهده دارد. در ایران نیز باید زمینه های بیشتری 

برای فعالیت بخش خصوصی فراهم شود.

تأثیر فناوری های نوین بر صنعت گردشگری
وی می افزاید: فناوری های نوین، از جمله هوش مصنوعی و ابزارهای دیجیتال، نقش بسیار مهمی در ارتقای 
تجربه گردشگری ایفا می کنند؛ اســتفاده از این فناوری ها در هتل ها، رستوران ها و جاذبه های گردشگری، 
می تواند تجربه ای منحصربه فرد و به یادماندنی برای گردشگران فراهم کند. در دنیای امروز، گردشگری به 
سمت تجربه های دیجیتال و سفارشی شده پیش می رود و ایران نیز باید خود را با این تغییرات هماهنگ کند.

به گزارش »ایمنا«، توجه به اهمیت صنایع دســتی و گردشگری می تواند زمینه ســاز توسعه پایدار و حفظ 
فرهنگ های محلی باشد. با ایجاد زیرساخت های لازم و ترویج این دو حوزه، می توان به راحتی از ظرفیت های 

بالقوه هر منطقه بهره برداری کرد و آینده ای روشن تر برای نسل های آینده رقم زد.
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مفاد آراء    
7/262 آگهی مفاد آراء صادره توســط هیات حل اختلاف موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 

شهرستان مبارکه
نظر به اینکه طبق آراء صادره توســط هیأت فوق الذکر تصرفات مفروزی یا مشــاعی 
افراد مشروحه ذیل به استناد اسناد مالکیت رسمی مشــاعی یا قباله انتقال عادی مورد 
تأیید قرار گرفته اســت لذا طبق ماده 3 قانون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی ، مفاد آراء صادره در دو نوبت به فاصله 15 روز در دو روزنامه 
زاینده رود و یاقوت وطن منتشر می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی نسبت به آراء 
مذکور معترض باشند از تاریخ انتشار نوبت اول آگهی روزنامه ظرف مدت دو ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یکماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل نمایدو 
گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد. در اینصورت اقدامات ثبت 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه خواهد بود .و چنانچه اعتراض در مهلت قانونی واصل 
نگردد یا  معترض ، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند، اداره 
ثبت محل مبادرت به صدور ســند مالکیت بنام متصرف می نماید. لیکن صدور سند 

مالکیت جدید مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود .
1-رای شماره 140360302009002648 مورخ 1403/06/22 خانم زهره ایرانپور مبارکه فرزند 
صفرعلی در ششدانگ اراضی زراعی به مساحت 10000.72 متر مربع مجزی شده از پلاک 
شماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی 
غلامعلی فرهمند بموجب سند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 و سند شماره 19395 

مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان
2-رای شماره 140360302009002646 مورخ 1403/06/22 خانم زهرا ایرانپور مبارکه فرزند 
صفرعلی در ششدانگ اراضی زراعی به مساحت 10000.35 متر مربع مجزی شده از پلاک 
شماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی 
غلامعلی فرهمند بموجب سند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 و سند شماره 19395 

مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان
3-رای شــماره 140360302009002647 مورخ 1403/06/22 خانم مهین ایرانپور مبارکه 
فرزند صفرعلی در ششدانگ اراضی زراعی به مساحت 10001.70 متر مربع مجزی شده از 
پلاک شــماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک 
رسمی غلامعلی فرهمند بموجب ســند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 و سند شماره 

19395 مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان
4-رای شــماره 140360302009002643 مورخ 1403/06/22 خانم زهره ایرانپور مبارکه 
فرزند صفرعلی در ششدانگ اراضی زراعی به مساحت 18028.63 متر مربع مجزی شده 
از پلاک شماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک 
رسمی غلامعلی فرهمند بموجب ســند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 و سند شماره 

19395 مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان
5-رای شــماره 140360302009002642 مورخ 1403/06/22 شــرکت کارا اصفهان در 
ششدانگ اراضی زراعی به مســاحت108198.66 متر مربع مجزی شده از پلاک شماره 
24- اصلی واقع در بخــش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واســطه از مالک رســمی 
غلامعلی فرهمند بموجب سند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 و سند شماره 19395 

مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان
6-رای شماره 140360302009002652 مورخ 1403/06/22 اقای اکبر ایرانپور مبارکه فرزند 
صفرعلی در ششدانگ اراضی زراعی به مساحت 51999.92 متر مربع مجزی شده از پلاک 
شماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی 
غلامعلی فرهمند بموجب سند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 و سند شماره 19395 

مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان
7-رای شماره 140360302009002645 مورخ 1403/06/22 خانم رضوان ایرانپور مبارکه 
فرزند صفرعلی در ششدانگ اراضی زراعی به مساحت 10000.93 متر مربع مجزی شده از 
پلاک شــماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک 

رسمی غلامعلی فرهمند بموجب ســند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 و سند شماره 
19395 مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان

8-رای شماره 140360302009002644 مورخ 1403/06/22 اقای اکبر ایرانپور مبارکه فرزند 
صفرعلی در ششدانگ اراضی زراعی به مساحت 10014.19 متر مربع مجزی شده از پلاک 
شماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک رسمی 
غلامعلی فرهمند بموجب سند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 و سند شماره 19395 

مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان
9-رای شــماره 140360302009002651 مورخ 1403/06/22 اقای ناصر ایرانپور مبارکه 
فرزند صفرعلی در ششدانگ اراضی زراعی به مساحت 58632.83 متر مربع مجزی شده 
از پلاک شماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک 
رسمی غلامعلی فرهمند بموجب ســند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 و سند شماره 

19395 مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان
10-رای شماره140360302009002635 مورخ 1403/06/22 اقای اکبر ایرانپور مبارکه فرزند 
صفرعلی در793 سهم مشاع از 4042 سهم ششدانگ اراضی زراعی به مساحت 4042متر 
مربع مجزی شده از پلاک شماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با 
واسطه از مالک رسمی غلامعلی فرهمند بموجب سند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 

و سند شماره 19395 مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان
11-رای شــماره 140360302009002636 مــورخ 1403/06/22 خانم رضــوان ایرانپور 
مبارکه فرزند صفرعلی در 313 ســهم مشــاع از 4042 سهم ششــدانگ اراضی زراعی 
به مســاحت 4042 متر مربع مجزی شــده از پلاک شــماره 24- اصلی واقع در بخش 
8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واســطه از مالک رســمی غلامعلــی فرهمند بموجب 
 سند شــماره 19382 مورخ 1338/11/02 و ســند شــماره 19395 مورخ 1338/11/06 

دفتر 29- اصفهان
12-رای شــماره 140360302009002637 مورخ 1403/06/22 خانم توران هدایتی فرزند 
اسمعیل در 739 سهم مشاع از 4042 سهم ششدانگ اراضی زراعی به مساحت 4042متر 
مربع مجزی شده از پلاک شماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با 
واسطه از مالک رسمی غلامعلی فرهمند بموجب سند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 

و سند شماره 19395 مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان
13-رای شماره 140360302009002641 مورخ 1403/06/22 شرکت کارا اصفهان  در 411 
سهم مشاع از 4042 سهم ششدانگ اراضی زراعی به مساحت 4042متر مربع مجزی شده 
از پلاک شماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واسطه از مالک 
رسمی غلامعلی فرهمند بموجب ســند شماره 19382 مورخ 1338/11/02 و سند شماره 

19395 مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان
14-رای شــماره 140360302009002638 مــورخ 1403/06/22 خانم مهیــن ایرانپور 
مبارکه فرزند صفرعلی در 313ســهم مشــاع از 4042 سهم ششــدانگ اراضی زراعی 
به مســاحت 4042متر مربع مجزی شــده از پلاک شــماره 24- اصلی واقع در بخش 
8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واســطه از مالک رســمی غلامعلــی فرهمند بموجب 
 سند شــماره 19382 مورخ 1338/11/02 و ســند شــماره 19395 مورخ 1338/11/06 

دفتر 29- اصفهان
15-رای شــماره 140360302009002639 مــورخ 1403/06/22 خانــم زهــره ایرانپور 
مبارکه فرزند صفرعلی در 313ســهم مشــاع از 4042 سهم ششــدانگ اراضی زراعی 
به مســاحت 4042متر مربع مجزی شــده از پلاک شــماره 24- اصلی واقع در بخش 
8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واســطه از مالک رســمی غلامعلــی فرهمند بموجب 
 سند شــماره 19382 مورخ 1338/11/02 و ســند شــماره 19395 مورخ 1338/11/06 

دفتر 29- اصفهان
16-رای شــماره 140360302009002640 مورخ 1403/06/22 خانم زهرا ایرانپور مبارکه 
فرزند صفرعلی در 313سهم مشاع از 4042 سهم ششــدانگ اراضی زراعی به مساحت 
4042متر مربع مجزی شده از پلاک شماره 24- اصلی واقع در بخش 8 ثبت ملک مبارکه 
انتقالی با واسطه از مالک رســمی غلامعلی فرهمند بموجب سند شماره 19382 مورخ 

1338/11/02 و سند شماره 19395 مورخ 1338/11/06 دفتر 29- اصفهان

17-رای شــماره 140360302009002634 مــورخ 1403/06/22 اقــای ناصــر ایرانپور 
مبارکه فرزند صفرعلی در 793ســهم مشــاع از 4042 سهم ششــدانگ اراضی زراعی 
به مســاحت 4042متر مربع مجزی شــده از پلاک شــماره 24- اصلی واقع در بخش 
8 ثبت ملک مبارکه انتقالی با واســطه از مالک رســمی غلامعلــی فرهمند بموجب 
 سند شــماره 19382 مورخ 1338/11/02 و ســند شــماره 19395 مورخ 1338/11/06 

دفتر 29- اصفهان
انتشار نوبت اول : 1403/07/15
انتشار نوبت دوم : 1403/07/30

م الف: 1800029  مظاهر نصرالهی رییس اداره ثبت اسناد واملاک مبارکه
مفاد آراء

7/263 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هیات هاي موضــوع قانون تعییــن تکلیف وضعیــت ثبتي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت لذا مشخصات متقاضیان و املاک 
مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي 
شود . در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نماید. 
ردیف 1- برابر راي شــماره 9449 مورخ 1403/05/31 هیات دوم مالکیت خانم اعظم 
اکبری قهســاره  به شناســنامه شــماره 523 کدملي 1288144334 فرزند حسین در 
ششدانگ یکباب ساختمان به مســاحت  131 متر مربع پلاک شماره 795  فرعی از 18  
اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواســطه از حسن 

یاریان رنانی فرزند تقی تائید و محرز گردیده است.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/15

م الف: 1809913  شهریاري رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

7/264 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 

برابــر راي شــماره  140360302007005254 هیات  اول موضوع قانــون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رســمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملک فلاورجان تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضي آقای فضل الــه علیزاده فرزند 
قاسم بشماره شناســنامه 20 صادره از در یک قطعه گلخانه با کاربری اراضی مزروعی  
به مســاحت 3021  متر مربع پلاک  276 فرعی از 30 اصلی واقع در کافشان خریداری 

متقاضی خود مالک رسمی مشاعی میباشد محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي 
تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/30                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/15
م الف: 1810264  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
7/265 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابــر راي شــماره  140360302007004810 هیات  اول موضوع قانــون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رســمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملک فلاورجان تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای هوشــنگ کاظمی فرزند 
رمضان  بشماره شناسنامه 115 صادره از در یک باب خانه  به مساحت 175/02 متر مربع 
پلاک  561 فرعی از 386  اصلی واقع در قهدریجان خریداری از مالک رسمی سید محمد 

هاشمی محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي 
تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/30                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/15
م الف: 1810331  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
7/266 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شــماره  140360302007004798 هیات  اول موضوع قانــون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي اراضي وســاختمانهاي فاقد ســند رسمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه 
ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای بهمن پیراســته فرزند 
ابوالقاسم بشماره شناسنامه 862 صادره از در یک باب خانه قدیمی به مساحت 307/52 
متر مربع پلاک  407  اصلی واقع در برزوان گارماســه خریداری از مالک رســمی رضا 

کیانمهر فرزند سید محمد جعفر محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي 
تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/30                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/15
م الف: 1810500  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
7/267 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شــماره  140360302007004381 هیــات دوم موضوع قانــون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رســمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم جمیله اکبری پاوائی فرزند 
رجبعلی بشماره شناسنامه 1385 در یک باب خانه  به مساحت 337/87 متر مربع پلاک  
497  اصلی واقع در پاوا خریداری از مالک رســمی آقای عبدالجواد اکبری پاوائی فرزند 

قربانعلی محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي 
تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/30                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/15
م الف: 1810526  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان



در نشست تخصصی بحران آب و بررسی مسئله زاینده رود درباره چرایی خشک شدن زاینده رود و راه های بازگشت زندگی به رودخانه خشک نصف جهان بحث و بررسی شد

زاینده رودِ زنده ام آرزوست

نشست تخصصی بحران آب و بررسی مسئله زاینده رود اصفهان برگزارشد و کارشناسان و مسئولان حاضر در این 
نشست به بیان دیدگاه های خود درباره وضعیت زاینده رود، احتمالات احیای رودخانه و شروط حل مشکل 

بی آبی اصفهان پرداختند.

تنها با مدیریت مصرف شرب، مسئله زاینده رود رفع نخواهد شد
نماینده مردم اصفهان در مجلس درباره علت کم آبی گفت: مبحث اقلیم مسئله نخست نیست و در سال های 
معمولی حدود ۱۰۰۰ تا ۱۲۰۰ میلیون متر مکعب آب های سطحی در زاینده رود وجود دارد که از این مقدار حدود 
۴۰۰ میلیون متر مکعب مصرف شرب است، بنابراین تنها با مدیریت مصرف شرب نیز مسئله زاینده رود رفع 

نخواهد شد.
به گزارش »ایمنا«، حامد یزدیان در نشست تخصصی بحران آب و بررسی مسئله زاینده رود اصفهان اظهار کرد: 
مسئله آب اصفهان را در جوامع مختلف علمی، سیاسی و اجتماعی می شنویم و باید بگوییم اقدامات خوبی 

برای احیای زاینده رود انجام شده است، اما همچنان تا نقطه مطلوب فاصله داریم.
وی افزود: مسئله آب مطالبه بسیاری از مردم اصفهان و فعالان این حوزه است، اما باید توجه داشت این مسئله 
تنها یک جنبه ندارد و باید عوامل مختلف بررسی شود تا راهکارهای مطلوب تر و مؤثرتر ارائه شود؛ همچنین یکی 
دیگر از چالش هایی که با آن مواجه هستیم، این است که طرح هایی که در حال اجرا شدن است، آیا مؤثر است 
یا مسکنی برای کمبود آب بوده و به تعبیر برخی از افراد اشتباهی در حال رخداد است، بنابراین در نظر گرفتن 

چنین موضوعاتی قابل اهمیت است که در اجرایی شدن طرح ها و بهره برداری از آن بسیار مؤثر خواهد بود.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی عنوان کرد: باید چنین مباحثی به صورت صحیح تر در جوامع 
دانشگاهی مطرح شود که آیا می توان نگاهی تک مؤلفه ای بر مسئله آب داشت؟ و توجه کنیم اگر تنها بر میزان 
بارش ها توجه کنیم، با بررسی میزان بارش ها در ۵۰ سال اخیر متوجه می شویم که تغییر محسوسی در بارش ها 

نداشته ایم.
یزدیان با اشاره به دیگر جنبه های مســئله آب و زاینده رود اصفهان ادامه داد: در سال های گذشته، زاینده رود 
در تمام سال ها آب داشته، اما امروزه تنها مسیر انتقال آبی برای انتقال آب برای کشاورزان است، در سال آبی 
گذشته حدود ۱۲۵۰ میلی متر بارندگی داشتیم که بالاتر از میانگین بوده است و به تعبیری در سال های گذشته 

خشکسالی نداشته ایم.
وی درباره علت کمبود آب و تداوم نیافتن جریان آب در زاینده رود خاطرنشان کرد: بحث اقلیمی مسئله نخست 
نیست و در سال های معمولی حدود ۱۰۰۰ تا ۱۲۰۰ میلیون متر مکعب آب های سطحی در زاینده رود است که از 
این مقدار حدود ۴۰۰ میلیون متر مکعب مصرف شرب است، بنابراین تنها با مدیریت مصرف شرب نیز مسئله 

زاینده رود رفع نخواهد شد.
دبیر دوم کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی با بیان اینکه فرهنگ مصرف و کاهش مصرف آب جایگاه 
ویژه ای دارد، اما با توجه به آمار موجــود این تنها راهکار احیای زاینده رود نیســت، اضافه کرد: مابقی مصرف 
سالانه حدود ۵۰ میلیون به مصرف صنایع اختصاص دارد، همچنین ۴۵۰ میلیون متر مکعب به شرب، صنعت 

و کشاورزی اختصاص دارد و مقداری به داخل زمین نفوذ پیدا می کند.
یزدیان با اشاره به تعهدات وزارت نیرو تأکید کرد: وقتی که مصارف و تعهدات وزارت نیرو در حوزه زاینده رود را 
مشاهده می کنیم، تعهداتی نزدیک به دو میلیارد متر مکعب ایجاد شده است و این یعنی بیش از میزان منابع 
موجود، برای مصرف تعهد داده شده است، بر این اساس بعضی از نابسامانی ها مربوط به اختصاص آب بیش 

از منبع موجود است.
وی با بیان اینکه نگاه به آب تنها نگاهی فنی و مهندســی نیست، گفت: بخشــی از این موضوع به حکمرانی، 
مسائل حقوقی و اجتماعی اختصاص دارد، اینکه میزان اختیار حاکمیت در تصمیم گیری برای آب چقدر است 
نیز باید مورد توجه قرار بگیرد و طبق قانون کشور آن قسمتی که حقابه دار دارد، در اختیار تصمیم گیری حاکمیت 
نیست، اما به علت تصور دولتمردان که آب، انفال )مال مشترکی که صاحب ندارد( است درباره تمام منابع آب 

تصمیم گیری می کنند، غافل از اینکه بخشی از این آب به حقابه داران اختصاص دارد.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به یکی از مشکلات در حوزه حکمرانی آب افزود: حقوق 
مالکیت آب در سال های مختلف مورد توجه قرار نگرفته است، بخشی از این حقوق مربوط به محیط زیست 

است و طبق قانون در ابتدا باید نیاز به شرب و حقابه های محیط زیست و سپس حقابه های کشاورزی و صنعت 
مرتفع شود. یزدیان عنوان کرد: علت اینکه زاینده رود خشک است تنها بخاطر کمبود بارش، ضعف قانون، صنایع 
یا انتقال آب نیست، بلکه مجموعه عواملی دست به دست یکدیگر داده اند و این پدیده را رقم زده اند، بنابراین 
تنها با اجرای یک پروژه نمی توان این مسئله را حل کرد؛ یکی از مشکلات اصلی در مسئله آب، شفاف نبودن آمار 
و اطلاعات است، پس از شفافیت باید عدالت در بهره برداری و حقوق مالکیت را مدنظر قرار دهیم که بحث های 
جدی و مورد پیگیری در کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست مجلس شورای اسلامی است 

و به طور تخصصی در حال بررسی است.
دبیر دوم کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی با اشاره به طرح های اجرا شده برای رفع ناترازی آب در استان 
اصفهان اضافه کرد: در چندسال گذشته با توجه به مشکلات به وجود آمده، طرح ماندگان که طرح های انتقال آب 
است پیگیری شد و حدود هشت ماه است که در حال اجرا است و بیش از ۴۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته 
و سالانه حدود ۲۸۰ میلیون مترمکعب تخصیص آب دارد و در کمتر از یک سال آینده می تواند بهره برداری شود 

و بخشی از کمبود آب زاینده رود را جبران کند.
یزدیان تأکید کرد: طرح انتقال آب اغلب برای استفاده صنایع است، این پروژه نیز در حال انجام است و بیش از 
۸۰۰ کیلومتر لوله گذاری انجام شده است، ایستگاه های پمپاژ نیز در حاشیه دریای عمان در حال انجام عملیات 

اجرایی است.
وی با اشاره به پروژه کوهرنگ ۳ گفت: این طرح در سال ۱۳۷۴ آغاز و در دولت اسبق تعطیل شد، اما در دولت 
سابق شروع به کار کرد و در سال گذشته عملیات پمپاژ آب آغاز شده است که در سال آینده حدود ۶۰ میلیون متر 
مکعب توسط پمپاژ آب را وارد زاینده رود می کند و به لطف خدا اگر سد آن تا دو سال آینده به بهره برداری برسد، 

سالانه حدود ۱۲۰ میلیون متر مکعب آب وارد زاینده رود خواهد شد.

زاینده رود نیازمند راهکار مدیریتی است
دکترای جغرافیای طبیعی و عضو هیئت علمی دانشگاه اصفهان با اشــاره به وضعیت کمبود آب و طرح های 
انجام شده در سال های اخیر گفت: مشکل زاینده رود و محیط زیست نیاز به راهکارهای مدیریتی دارد و تنها با 
همکاری مهندسان آب ممکن نیست؛ ایجاد شبکه آب سراسری در کشور راهکاری برای رفع مشکل آب است.

محمدحسین رامشت هم در نشست تخصصی بحران آب و بررسی مسئله زاینده رود اصفهان در پاسخ به این 
سئوال که در سال ۲۰۵۰ چه مســئله ای برای اصفهان چالش خواهد بود؟ اظهار کرد: اینکه در سال های آینده 
فرونشست، آلودگی هوا، آب و مسائلی از این قبیل مسئله اصفهان خواهد بود یا خیر به بازنگری علمی نسبت 

به مفاهیم باز می گردد.
وی افزود: در واقع رفع بسیاری از مشکلات، وابسته و تحت تأثیر مسائل دیگری است، برای مثال مسئله آب 
تنها وابسته به مدیریت آب رودخانه نیست و تحت تأثیر مسائل دیگری نیز قرار دارد؛ بنابراین اگر پژوهشگران 
و مسئولان جامعه این توانمندی را نداشته باشند که مشکل و معضل موجود را به مسئله تبدیل کنند، نمی توانند 

راه حل مطلوب آن را پیدا کنند.
دکترای جغرافیای طبیعی عنوان کرد: تمام تحقیقات انجام شــده درباره فرونشست با روشی تحت عنوان 
تداخل سنجی راداری انجام شده است که با مقایســه عکس های راداری در بازه های زمانی مختلف می توان 
اندازه این فرونشست ها را بررسی کرد؛ با مقایسه میزان فرونشست ها و کاهش آب های زیرزمینی این موضوع 
مطرح شده است که با افزایش برداشت آب های زیرزمینی، میزان فرونشست افزایش پیدا کرده است، اما این 

جای اشکالی است که به این تحقیقات وارد شده است.
رامشت با اشاره به اشکال دیگر در تحقیقات انجام شده ادامه داد: بعضی از محققان نیز میزان فرونشست در 
دشت های مهیار اصفهان، ماهی دشت، رشت و اردبیل را مقایسه کردند و متوجه شدند تمام این دشت ها دچار 
فرونشست شده اند، بر این اساس اگر برداشت آب موجب فرونشست می شد نباید چنین پدیده ای در رشت 

یا اردبیل رخ می داد و این نشان دهنده بروز اشتباهی علمی در این موضوع است.
وی با تأکید بر اینکه اگر پدیده ای به اشــتباه شناســایی شود، راه حل اشــتباهی برای آن تدبیر خواهد شد، 
خاطرنشان کرد: بنا بر دلایل موجود اینکه گفته می شود فرونشست دشت های ایران به علت برداشت آب ها 

است، قضیه ای قابل انکار است.
عضو هیئت علمی دانشگاه اصفهان با اشاره به وضعیت کمبود آب و طرح های انجام شده در سال های اخیر 
اضافه کرد: با استناد به گزارش های موجود، در سال های آینده با کمبود آب مواجه خواهیم شد، بنابراین موضوع 

این است که باید تأمین آب از طریق شبکه ای سراسری تأمین شود.
رامشت با اشاره به فروش حجمی آب در سال های گذشته تأکید کرد: مشکل زاینده رود و محیط زیست نیاز به 
راهکارهای مدیریتی دارد و تنها با همکاری مهندسان آب ممکن نیست؛ باید به صورت شبکه ای مقدار توزیع و 
مصرف آب برنامه ریزی و تدبیر شود و به عبارتی ایجاد شبکه آب سراسری در کشور راهکاری برای رفع مشکل 

آب است.

ابداع قنات از تدابیر نیاکانمان برای حل مسئله کمبود آب بوده است
دکترای تخصصی جغرافیا و عضو هیئت علمی و استادیار دانشگاه فرهنگیان با بیان اینکه اصفهان به زاینده رود 
شناخته می شود و از زمانی که نفس های این رودخانه به شماره افتاده به موضوع اول استان تبدیل شده است، 
گفت: ابداع قنات از تدابیر نیاکانمان برای مسئله همیشــگی کمبود آب بوده که به سایر کشورها نیز وارد شده 
است. رسول شریفی نیز در این نشست با بیان اینکه مسئله آب یکی از اساسی ترین مسائل کشور است، اظهار 

کرد: کشور ایران در اقلیم خشک و نیمه خشک قرار گرفته و همواره با کمبود آب مواجه بوده است.
وی افزود: با وجوداین، گذشتگان و نیاکان ما تدابیری برای چالش موجود اندیشیده اند و قنات را ابداع کردند 
که در طول هزاران سال بخش عمده تمدن ایران بر مبنای آن قرار گرفت و این صنعت حتی به کشورهای دیگر 

نیز صادر شد که در تاریخ کشورهای همجوار نیز این موضوع مشاهده می شود.
عضو هیئت علمی دانشــگاه فرهنگیان عنوان کرد: در اوایل قرن جدید با ورود صنعت به کشور، حفر چاه های 
عمیق و دخالت هایی که در انتقال آب صورت گرفت، موجب شد سیستم عادی به هم بخورد و بسیاری از قنات ها 

خشک شود و بسیاری از رودخانه ها در اثر بارگزاری های زیاد برای کشاورزی و صنعت دچار مشکل شدند.
شریفی با بیان اینکه همگان، اصفهان را به زاینده رود می شناسند و از زمانی که نفس های این رودخانه به شماره 
افتاده و دچار خشکی شده اســت، این بحران را حس کردیم و به موضوع اول اســتان تبدیل شد، ادامه داد: 
راهکارهایی همچون انتقال آب دریای عمان به قسمت های داخلی ایران که تا بخشی اجرایی شده است و به 

اصفهان نیز وارد می شود، تدبیر شده است.
وی با اشاره به اهمیت دانشــگاه فرهنگیان به عنوان متولیان فرهنگ در جامعه خاطرنشان کرد: از مسئولان، 
نمایندگان، اساتید و فعالان حوزه محیط زیست دعوت و استقبال می کنیم که با بیان راهکارهای فرهنگ سازی 

برای پیشگیری از بحران یا کنترل بحران با فرهنگ سازی گامی مؤثر در این راستا برداریم.

جامعه
دوشنبه ۳۰ مهر ۱۴۰۳ / ۱۷ ربیع الثانی  ۱۴۴۶ / ۲۱ اکتبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۲۰۵

رئیس مرکز امور بین الملل و مدارس خارج از کشور ضمن تشریح شرایط ادامه 
تحصیل در مدارس بین المللی ایران گفت: شــیوه نامه آزمون اعزام معلمان به 
مدارس خارج از کشور تنظیم و به مراجع تخصصی مربوطه برای اعلام نظر ارائه 
شده است. آزمون در زمستان امسال برگزار خواهد شد که تاریخ دقیق و شرایط 

آن متعاقبا اعلام می شود.
سیدمحمد طباطبایی در گفت وگو با »ایســنا«، با بیان اینکه مدارس بین الملل 
جمهوری اســلامی طبق اساسنامه  سال ۱۳۸۷ توسط شــورای عالی آموزش و 
پرورش با هدف تعلیم و تربیت دانش آمــوزان اتباع خارجی صرف نظر از تفاوت 
در رنگ، جنس، نــژاد، دین و ملیت ها به تصویب رســیده اســت گفت: موظف 
به ارائه آموزش هــای لازم برای فرزندان لازم التعلیم دارای تابعیت کشــورهای 
خارجی، تجار و همچنین فرزندان ســفرای خارجی و کارمندان سفارتخانه ها در 
ایران هستیم. وی با بیان اینکه برنامه های آموزش و پرورشی مدارس بین الملل 
همتراز بــا برنامه های ســایر مدارس بین الملل در جهان اســت کــه با موازین 
فرهنگی جمهوری اسلامی ایران مطابقت دارد، افزود: تقویت ایمان به پروردگار و 
آشناسازی دانش آموزان با زبان و ادب فارسی و فرهنگ ایرانی جزو اهداف این 
مدارس است. رئیس مرکز امور بین الملل و مدارس خارج از کشور با بیان اینکه 

این مدارس دو نوع دولتی و غیردولتی دارند ادامه داد: سه مدرسه دولتی شامل 
یک مجتمع دخترانه مقطع ابتدایی تا پایان دوره دبیرستان، یک مدرسه ابتدایی 
پسرانه و یک مجتمع دوره اول و دوم متوسطه فعال هستند و البته الباقی مدارس 

بین الملل، غیردولتی  هستند.
طباطبایی با بیان اینکه مجوز مدارس غیردولتی بــا معرفی مرکز امور بین الملل 
به شورای نظارت و ســازمان مدارس غیردولتی صادر می شود و دارای شهریه اند 
گفت: مدارس خارج از کشــور با مدارس بین الملل متفاوتند، حدود ۸۰ مدرسه 
مطابق با نظام آموزشی جمهوری اسلامی در خارج از کشور وجود دارد که ۴ تای آن 

بین الملل است، همچنین ۱۳ مدرسه بین الملل در ایران وجود دارد.
رئیس مرکز امور بین الملل و مدارس خارج از کشور درخصوص شرایط پذیرش در 
این مدارس افزود: افرادی که مدرک معتبر اقامت در ایران را درند، اگر دانش آموز 
ایرانی باشند که بخشی از تحصیلات خود را در کشورهای خارجی گذرانده و قصد 
ادامه تحصیل در ایران را دارند، با تشخیص کمیســیون خاص در مرکز امور بین 
الملل می توانند ادامــه تحصیل دهند؛ دانش آموزانی هم کــه اولیای آنها به طور 
موقت در ایران هستند نیز با نظر کمیسیون خاص می توانند ثبت نام کرده و در این 

مدارس درس بخوانند.

محمدامین باقریان تنها نوجوان اصفهانی است که در المپیاد سلول های 
بنیادی دانش پژوهان با کسب مدال برنز، موفق به افتخارآفرینی شد.

به گزارش »ایمنا«، محمدامین باقریان، دانش آموز دبیرستان دوره دوم 
شهید اژه ای اصفهان، تنها نوجوان اصفهانی که موفق به کسب مدال برنز 
کشــوری در المپیاد ســلول های بنیادی دانش پژوهان شده است در 

گفت وگو با »ایمنا«، از رمز و رازهای موفقیت تحصیلی خود می گوید.
وی پیرامون اینکه چطور شد که به المپیاد به ویژه المپیاد زیست شناسی 
علاقه مند شــدید؟ افزود: مســیر علاقه مندی به زیست برای من مسیر 
پیچیده ای بود؛ یک معبر اتفاقــی که برایم رخ داد، وقتــی در پایه دهم 
مدرسه اژه ای مشغول تحصیل بودم بســیار به شرکت در المپیاد شیمی 
علاقه مند بودم، اما فــوت ناگهانی پدرم مــرا در وادی دیگری از زندگی 

هدایت کرد.
باقریان ادامه داد: دانش آموزان المپیادی دو سال فرصت دارند در رشته ای 
که به آن علاقه مند هســتند، عمیق مطالعه کنند و با آن آشــنا شوند، لذا 
دانش آموزانی که برای مسابقات کشوری آماده می شوند، هم زمان برای 
کنکور هم مطالعه می کنند برای همین این دانش آموزان تا پیش از کسب 
مدال های برتر کشوری همچنان نگران کنکور هستند و بسیاری از ما باید 
مراقب باشیم تا از مسابقات المپیادی باز نمانیم و علاوه بر آن نتیجه کنکور 

را نیز خراب نکنیم.
این دانش پژوه جوان اصفهانی عنوان کرد: مــن در ابتدا مصمم بودم در 
المپیاد شیمی شرکت کنم، اما زمانی که در پایه یازدهم مشغول به تحصیل 
بودم، بعضی از معلمانم گفتند که استعداد زیست شناسی دارم، اما این 
موضوع را زیاد جدی نگرفتم، از این رو زمانی که مشــغول آماده ســازی 
خود برای شرکت در المپیاد شــیمی را داشتم، فوت ناگهانی پدرم مسیر 
زندگی ام را کامل تغییر داد و از شرکت در المپیاد شیمی صرف نظر کردم.

وی ادامه داد: با آغاز المپیاد ســلول های بنیــادی دانش پژوهان، بدون 
هیچ گونه پیش زمینه ای و حضور در کلاس ها در رشته زیست شناسی از 
بین ۵۰۰۰داوطلب موفق به کســب مقامات برتر در مراحل اول و دوم این 
المپیاد شدم، کسب چنین جایگاهی سبب تعجب و بهت معلمان خودم 
و داوران مسابقات شــد، چرا که بیشتر افراد شــرکت کننده طی سال ها 

مطالعات و اطلاعات بالای زیست شناسی در المپیاد حاضر شده بودند.
باقریان با اشــاره به اینکه تعداد ۴۰ دانش آموز از سراسر کشور به مرحله 
پایانی المپیاد ســلول های بنیادی دانش پژوهان ایــران راه پیدا کردند، 

اضافه کرد: در این مرحله موفق به کســب مدال برنز کشــوری شــدم و 
معتقدم که روزنه جدیدی از ســوی زیست شناســی برای من باز شد، از 
این رو شناسایی اســتعداد در دانش آموزان مستلزم شناخت توانایی ها، 

نقاط قوت و پتانسیل منحصر به فرد آنها در زمینه های مختلف است.
وی با ابراز اینکه در پی کشــف استعداد واقعی خود هســتم، اظهار کرد: 
انتخاب رشته زیست شناســی برای من اتفاقی بود، علاقه ای که اتفاقی 
شکل گرفت، اما خیلی ریشه دار شد و تصمیم گرفتم که در آینده تحصیلات 

دانشگاهی خود را در رشته دکترای پیوسته بیوتکنولوژی پیگیری کنم.
این دانش پژوه جوان اصفهانی تأکید کرد: معتقدم که افراد موفق هوش 
و اســتعداد بالایی ندارند، بلکه این انســان ها از تلاش منظمی برخوردار 
هستند، زیرا نظم و برنامه در مطالعه تأثیر بسیاری در موفقیت افراد دارد و 
دانش آموزان باید در مدت کم، یک برنامه منظم و تلاشی مؤثر از خود نشان 
دهند. وی با بیان اینکه برای شرکت در کنکور سراسری و تحصیل در رشته 
دکترای پیوسته بیوتکنولوژی روزانه بین ۱۰ تا ۱۲ ساعت به صورت مستقل 
و انفرادی مطالعه می کنم، عنوان کرد: تاکنون در هیچ کلاس و مؤسسه ای 
برای کنکور شرکت نکردم، چرا که معتقدم کتاب های درسی بهترین منبع 

برای تمام افرادی است که می خواهند در کنکور شرکت کنند.
باقریان با تشــکر از حمایت های خانواده اش برای فراهم کردن شرایط و 
امکانات لازم برای مطالعه و موفقیت در المپیاد سلول های بنیادی دانش 
پژوهان با کسب مدال برنز خاطرنشان کرد: هیچ گاه ناامید نشدم و همواره 
تلاش کردم با توکل به خدا و با اتکا به توانمندی خودم به موفقیت برسم.

رئیس مرکز امور بین الملل و مدارس خارج از کشور تشریح کرد

شرایط ادامه تحصیل درمدارس بین المللی ایران

افتخارآفرینی دانش پژوه جوان اصفهانی در المپیاد سلول های بنیادی
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان در سی و پنجمین 
نشست کمیته تخصصی سیما، منظر و فضای سبز کلانشهر های کشور گفت: 
فتوسنتز درختان چنار و بید اصفهان در دمای ۵۰درجه تابستان امسال متوقف 
شده بود، اما با روش های نوین مانند اندوتراپی سعی در احیای آنها داشتیم.

مجتبی حق شــناس اظهار کرد: کلانشــهر اصفهان حدود ۵۷۰۰ هکتار فضای 
سبز دارد که حدود ۲۸ متر مربع به ازای هر شهروند اصفهانی است؛ این عدد 
را می توان برای شرایط ســخت اصفهان قابل قبول دانست. وی با بیان اینکه 
حدود ۶۱۰ پارک نیز در اصفهان وجود دارد که بیشــتر آنها تفرجگاهی اســت، 
گفت: رودخانه زاینده رود مدت هاســت بســته شــده و از ۴۴ چاه حریمی 
 ۴۲چاه خشــک شــده؛ بنابراین، ناچار به اســتفاده از پســاب برای آبیاری 

فضای سبز شده ایم. 
مدیرعامل ســازمان پارک ها و فضای سبز شــهرداری اصفهان با بیان اینکه 
اقدامات اجرایی تصفیه خانه های تکمیلی و آب شــیرین کن نیز انجام شده 
تا بتوانیم از آب های ذهاب استفاده کنیم، تصریح کرد: حدود ۶۲ میلیون متر 
مکعب برای آبیاری فضای ســبز شــهر اصفهان نیاز داریم که با منابع موجود 
به طور تقریبی حــدود ۳۱ میلیون متــر مکعب تأمین می شــود. وی اضافه 

کرد: مجبوریم با نصف آب موردنیاز شــهر، فضای سبزمان را نگه داریم بدین 
ســبب با روش هایی مانند به زراعی درختان را حفظ می کنیم. حق شناس با 
اشاره به اقدامات زیربنایی سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان 
خاطرنشان کرد: رینگ مرکزی و پیرامونی شــهر به طول بیش از ۱۰۰ کیلومتر 
و پیشرفت ۸۰ درصدی به زودی بهره برداری می شــود. وی خاطرنشان کرد: 
۲۱مخزن در شش ماهه اول ســال جاری در شهر احداث شــده تا رینگ به 
 ســمت مخازن هدایت شــود و تصفیه خانه تکمیلی نیز در دهکده المپیک

درحال احداث است. 
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان با تأکید بر اینکه 
نباید صورت مسئله را درخصوص توسعه فضای ســبز پاک کنیم، ادامه داد: 
پارک مشاهیر با مساحت ۲۴ هکتار، جنگل کاری شهرک پرتو با مساحت ۴۳ 
هکتار و پردیس سودان و شمس که در مجموع هشت هکتار است نقاط کلان 

توسعه فضای سبز اصفهان بوده و در دست اقدام است. 
حق شناس با بیان اینکه تولید گونه های مقاوم در محله جروکان و محمودآباد 
اصفهان دنبال شده است، گفت: در باغ ایران زاد ۴۱۰ گونه بومی اصفهان برای 

جلوگیری از انقراض نگهداری می شود.

گرمای امسال فتوسنتز درختان چنار و بید اصفهان را متوقف کرد



یک حقوق دان ورزشی:

چگونه اتهام رشوه بیرانوند به نشر اکاذیب تبدیل شد؟
یک کارشناس حقوقی فوتبال گفت: رأی صادر شده درباره اتهام بیرانوند به هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس، مبنای قانونی داشته است. به گزارش »ایمنا«، رضا 
شاه منصوری درباره رأی صادر شده از سوی کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال مبنی بر محرومیت یک جلسه ای علیرضا بیرانوند اظهار کرد: درباره این رأی باید 
چند نکته را مورد نظر قرار بدهیم. اول اینکه اتهام نشر اکاذیب با شکایت شــاکی خصوصی رسیدگی می شود، بنابراین اگر پرونده ای در این زمینه تشکیل نشده 
مقام قضایی نمی تواند به طور مستقل به پرونده رسیدگی کند. وی افزود: موضوع دیگر مربوط به این است که آیا کمیته انضباطی صلاحیت لازم را برای رسیدگی به 
این پرونده دارد یا خیر؟ باید بگوییم بله! از دو منظر صلاحیت داشته است. اول اینکه مصاحبه در محیط ورزشگاه انجام شده و در ادامه نشر اکاذیب یک عنصری 
دارد که باعث تشویش اذهان عمومی می شود. با توجه به این در محیط ورزشــگاه چنین اتفاقی رخ داده و ذهن علاقه مندان به فوتبال با این مصاحبه مشوش 
شده، کمیته انضباطی ورود کرده و رأی صادر کرده است. این کارشناس حقوقی فوتبال در پاسخ به اینکه کمیته انضباطی بر چه اساسی به این نتیجه رسیده که 
صحبت های بیرانوند کذب بوده است؟ بیان کرد: وی از این منظر مجازات شده که صحبت هایش موجبات تشویش اذهان عمومی را فراهم کرده و برای حرف های 
خود نزد کمیته انضباطی مدارکی ارائه نکرده است. شاه منصوری در ادامه درباره اینکه پرونده شکایت اعضای هیئت مدیره پرسپولیس از بیرانوند در محاکم قضایی 

همچنان مفتوح است هم گفت: با توجه به اینکه این پرونده منجر به رأی نشده، نمی تواند مورد استناد کمیته انضباطی باشد.

اخراج مانچینی از تیم ملی فوتبال عربستان قطعی شد
 رسانه های عربســتانی از قطعی شــدن اخراج روبرتو مانچینی از هدایت تیم ملی فوتبال عربستان 

خبر دادند. 
به گزارش »مهر«، تیم ملی فوتبال عربستان با هدایت روبرتو مانچینی نتوانسته است نه در رقابت های 
جام ملت های آسیا و نه در مسابقات انتخابی جام جهانی عملکرد خوبی از خود به نمایش بگذارد و 
این مسئله موجب شده است انتقادات گسترده ای از سوی رسانه ها و اهالی فوتبال در این کشور علیه 
این مربی ایتالیایی مطرح شود. اما پس از شکست خانگی برابر ژاپن و تساوی خانگی برابر بحرین، 
زمزمه های اخراج او جدی شد و روز شنبه ۲۸ مهر، رسانه های عربستانی اعلام کردند برکناری مانچینی 
از تیم ملی عربستان قطعی شده است و به زودی این خبر به صورت رسمی اعلام خواهد شد. طبق 
اعلام رسانه ها، یکی از نشانه های قوی برکناری مانچینی عدم حضور او یا دستیارانش در مسابقات 
لیگ روشن عربستان است. از زمانی که وی هدایت عربستان را برعهده گرفته است برای نخستین 
بار است که او و دستیارانش در مسابقات مهم غایب بوده اند. به ویژه غیبت او در دیدار حساس بین 

الشباب و النصر گمانه زنی ها را در خصوص اخراج وی افزایش داد.

کمپانی: حالا با خیال راحت به سراغ بارسا می رویم
ونسان کمپانی، ســرمربی بایرن مونیخ پس از پیروزی پرگل تیمش برابر اشــتوتگارت، از عملکرد 

شاگردانش تمجید و تأکید کرد که از الان تمام تمرکز تیمش بر روی بارسلوناست. 
بایرن مونیخ در دیداری از هفته هفتم بوندسلیگا مقابل اشتوتگارت قرار گرفت و در نهایت با هت تریک 
هری کین و تک گل کینگزلی کومان، به پیروزی ۴-۰ رســید و صدرنشینی اش را تثبیت کرد. ونسان 
کمپانی که از عملکرد شــاگردانش راضی بود، گفت: »چیز خاصی نگفتم. درباره صبور بودن صحبت 
کردیم. باید صبور می ماندیم و اجازه نمی دادیم ضدحمله بزنند. احســاس می کنم می توانستیم از 
فرصت هایمان بهتر استفاده کنیم، به خصوص در نیمه اول. اشتوتگارت تیم بسیار خوبی است. ما صبور 
ماندیم و در نهایت با شایستگی بازی را بردیم. از نمایش بچه ها خوشحالم و خیالم از این بازی راحت 
شد. حالا به بازی بعدی مقابل بارسلونا فکر می کنیم و با آمادگی به سراغ آنها می رویم.« کمپانی درباره 
صدرنشینی بایرن ادامه داد: »خوشحالیم اما دلیلی برای مغرور شدن نداریم. راه درازی تا پایان مانده 
و رقبای خوبی داریم که هر کدام می توانند خطرساز شوند.« او سپس در مورد هت تریک هری کین 
افزود: »او شگفت انگیز است. تعجب نکردم چون همیشه دیده ایم که او چقدر تأثیرگذار و فوق العاده 
است. من آمادگی او را در تمرینات هم دیده ام و بهتر از بقیه می دانم که چقدر بازیکن پرتلاشی است.«

چه افتخاری؛ بلینگام جا پای مسی گذاشت!
آدیداس از کفش های جدید خود با نشان جود بلینگام رونمایی خواهد کرد. اقدامی که قبلًا فقط با 
مسی انجام داده بود. بلینگام اخیراً گفت: »آدیداس همه چیزی است که از ابتدای کارم شناخته ام، 

حتی در آکادمی بیرمنگام«. 
جود بلینگام در ۲۱ سالگی به چهره برجسته این برند آلمانی تبدیل شده است، برندی که از ۱۳ سالگی 
محصولات آن را پوشیده و اولین بار یک جفت آدیداس قدیمی مشکی را دریافت کرده بود. در حال 
حاضر، کمتر فوتبالیستی به اندازه جود رسانه ای است و این برند که نمی خواهد این فرصت را از دست 
بدهد، برنامه ای جاه طلبانه برای ســتاره جدید دنیای فوتبال آماده کرده است: »JB«. ستاره جوان 
رئال مادرید نه تنها هر سانتی متر از زمین را با عملکرد بی نقصش تسخیر می کند، بلکه توجه کامل برند 
همراهش را نیز به خود جلب کرده است. ارتباط بین آن ها کاملًا برقرار است و آدیداس، که دیدگاهش 
فراتر از ایجاد یک لوگوی ساده است، قصد دارد گامی بی ســابقه بردارد. حرکتی اولیه این بود که به 
بلینگام نشانی اختصاصی در شرکت اعطا کرده اســت، افتخاری که تاکنون فقط لیونل مسی آن را 
داشت. این استراتژی با رشد شگفت انگیز ستاره انگلیسی در دنیای فوتبال پس از ورودش به رئال 

مادرید در فصل گذشته همراه شده است.

خبر روز

جزییات تازه از  وضعیت 
کیانوش رستمی

در حالی که کیانوش رســتمی قصــد دارد در 
مسابقات جهانی در بحرین برای کشور کوزوو 
وزنه بزند، طبق پیگیری ها مشــخص شــده 
که قرارداد او ۱۰ ســاله اســت و پس از آن به 
عنوان مربی برای این کشور فعالیت می کند. 
به گزارش »مهر«، حــدوداً یک ماه پیش نام 
کیانوش رســتمی وزنه بردار نامــدار ایران که 
دو مدال المپیک را در کارنامه خــود دارد، در 
استارت لیســت مســابقات قهرمانی جهان 
به میزبانی بحرین قرار گرفــت با این تفاوت 
که او دیگــر برای ایران قرار نیســت وزنه بزند 
و نامش در لیســت کشــور کوزوو قرار گرفته 
است. رســتمی پس از اینکه المپیک پاریس 
را از دست داد، فصل جدید دوران ورزشی خود 
را برای کشور کوزوو آغاز کرده؛ او این روزها در 
تلاش است تا مجوز حضور در کشور کوزوو را از 
مســئولان ورزش دریافت کند، چرا که با اعلام 
فدراسیون وزنه برداری، وزارت ورزش و جوانان 
باید مجوزهای لازم را بــه او بدهد؛ حتی دبیر 
فدراسیون وزنه برداری در مورد شرایط کیانوش 
گفته بود: »وزارت ورزش به فدراســیون اعلام 
کرده اگر رســتمی به عنوان مربی می خواهد 
برود هیچ مشکلی وجود ندارد اما اگر به عنوان 
ورزشکار بخواهد برود باید رضایت نامه دریافت 
کند که آن هم همان طور که گفتم مراحل باید 
طی شــود چون این گونه نیست که ما بتوانیم 
مســتقیم رضایت نامه بدهیم.« حالا رستمی 
که نیاز بــه مجوزهــای لازم را دارد؛ به تازگی با 
وزیر ورزش و جوانان و همچنین خسروی وفا 
رئیس کمیته ملی المپیک هم دیدار داشــته 
تا بتواند مجوزهــای لازم را برای حضور در این 
کشور کسب کند. طبق پیگیری ها مشخص شد 
کیانوش رستمی از یک سال و نیم پیش برای 
حضور در این کشور اقدام کرده و حتی قرارداد 
او با فدراســیون کوزوو ۱۰ ســاله است و یکی 
از امتیازهایی که به او داده اند این اســت که تا 
زمانی که خودش بتواند وزنه بزند و در مسابقات 
مختلف روی تخته برود؛ اما بعد از آن هر زمانی 
که دیگر نتوانســت وزنه بزند به عنوان مربی 

فعالیت خود را با این کشور ادامه خواهد داد.

فوتبال جهان

عکس خبر

بازگشت کوهیان به 
ذوب آهن

فرزاد کوهیان ســرمربی نام آشنای 
بســکتبال ایران و اصفهــان با عقد 
قــراردادی هدایــت سبزپوشــان 
ذوب آهــن در لیگ برتر بســکتبال 

باشگاه های ایران را بر عهده گرفت.

رســانه عراقی خبر داد که احتمال دارد مســئولان 
فدراســیون فوتبال قطر با اخراج »لوپــز«، »ژاوی 
هرناندز« را به عنوان سرمربی تیم ملی خود انتخاب 
کنند. تیم های ملی فوتبال ایران و قطر در تاریخ ۲۴ 
مهر و در هفته چهارم رقابت های انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۶ در ورزشگاه مکتوم بن راشد مکتوم دبی امارات 
رو در روی هم قرار گرفتند که این بازی با برتری ۴ بر 
یک ایران به پایان رسید. پس از این بازی رسانه های 
مختلف عربی خبر از احتمال برکناری »مارکز لوپز« 
سرمربی اســپانیایی این تیم دادند که تا کنون این 
اتفاق رخ نداده است. ســایت winwin عراق در این 
رابطه نوشت: »ژاوی هرناندز«، اسطوره فوتبال اسپانیا 
و بازیکن سابق بارســلونا، به طور ناگهانی به دوحه، 

پایتخت قطر سفر کرده است. این سفر در شرایطی 
انجام می شود که سئوالاتی درباره احتمال مربی گری 
او برای تیم ملی قطر مطرح شــده اســت. ژاوی که 
سابقه بازی و مربیگری در باشگاه السد قطر را دارد، 
به دلیل مشکلات مالی و مدیریتی باشگاه بارسلونا، 
مجبور به ترک دوحه و کمک به بارسا شد. اما با توجه 
به نتایج ضعیف تیم ملی قطر در مرحله انتخابی جام 
جهانی ۲۰۲۶، شــایعاتی درباره احتمال جایگزینی 
او به جای »مارکز لوپز«، ســرمربی فعلی تیم ملی 
قطر به وجود آمده است. تیم ملی قطر در رقابت های 
مقدماتی جام جهانی، با نتایج ناامیدکننده ای روبه رو 
شده، از جمله شکست سنگین ۴ بر یک مقابل ایران، 
این موضوع فشــار زیادی به مربی تیم وارد کرده و 

ممکن اســت منجر به تغییراتی در کادر فنی شود. 
ژاوی همچنین سابقه همکاری با آکادمی »اسپایر« 
را دارد و به عنوان مربی با تجربه، به خوبی با بازیکنان و 
شرایط فوتبال قطر آشنا است. او در زمان مربی گری 
در السد، ارتباط نزدیکی با بازیکنان برقرار کرده و در 
صورت انتخاب به عنوان ســرمربی جدید تیم ملی، 
می تواند گزینه ای مناسب برای احیای فوتبال قطر در 

این شرایط بحرانی باشد.

حریف ایران به دنبال جذب ژاوی

عکس: ایمنا

این تیم »جام جهانی« نیست؛

حقبامنتقداناستآقایقلعهنویی!

ســرمربی تیم ملی فوتبال ایران به جای آن که بپذیرد تیمش در اکثر 
دیدارهای تحت سرمربیگری او »بابرنامه« و »زیبا« بازی نمی کند، با 

سیاست نخ نما شده اش به منتقدان حمله می کند.
به گزارش خبرگزاری »مهر«؛ پیروزی تیم ملی فوتبال ایران برابر قطر که 
با دو نیمه متفاوت به دست آمد و در نهایت به یک برد شیرین منجر شد، 
هر چند یکی از بردهای خوب این تیم با سرمربیگری امیر قلعه نویی بود، 
اما انتقاد تعدادی از کارشناسان و پیشکسوتان فوتبال را به همراه داشت. 
این انتقاد نه به واســطه نمایش ضعیف نیمه اول دیدار با قطر بلکه به 
خاطر نمایش های گذشته تیم ملی در دوران حضور امیر قلعه نویی بود 
که نه تنها از نظر »تاکتیکی« کارشناســان و پیشکسوتان را راضی نکرد 
بلکه هواداران هم از بازی تیم ملی »لذت« نبردند و اظهارنظرهای تندی 

در مورد ضعف های فنی این تیم مطرح کردند.
امیر قلعه نویی که سال ها برای نشســتن دوباره روی نیمکت تیم ملی 
انتظار کشیده بود، در شرایطی به آرزویش رسید که از آخرین قهرمانی 
اش با یک تیم در لیگ داخلی ایران سال ها گذشته بود و او دوران افول 
خود در مربیگری را ســپری می کرد. با این حال کــم بودن گزینه های 
ســرمربیگری تیم ملی و شرایط خاص فدراســیون برای جذب مربی 
خارجی، مهدی تاج را ناچار کرد حکم سرمربیگری را به نام قلعه نویی 
بنویسد. او که کارش در تیم ملی را از اسفند ۱۴۰۱ آغاز و چهارم اردیبهشت 

سال بعد حکم مربیگری اش را دریافت کرده بود، با وجود پیروزی هایی 
که تیم ملی به دست آورد و تا نیمه نهایی جام ملت های آسیا هم پیش 
رفت اما هنوز نتوانسته رضایت کارشناسان و صاحب نظران را جلب کند 
چرا که تیمش »زیبا« و »تماشاگرپسند« بازی نمی کند و در ارائه فوتبال 

»باثبات« ناتوان مانده است.
عدم ثبات در »خــوب« و »برنامه محور« بودن از جمله دلایلی اســت 
که باعث شده کارشناسان و پیشکسوتان به انتقاد از عملکرد فنی قلعه 
نویی در تیم ملی بپردازند. تیمی که بازیکنان باتجربه و کلیدی در اختیار 
دارد اما با این سرمربی نتوانســته به بلوغ تاکتیکی برسد و با توجه به 

داشته هایش فوتبال بازی کند.
طبیعی است که در چنین شرایطی کارشناسان به انتقاد از سرمربی تیم 
ملی بپردازند و نقدهای خود برای بهتر شــدن وضعیت تاکتیکی این 
تیم را مطرح کنند. اما قلعه نویی بــه جای پذیرفتن این نقدها بازهم از 
سیاست نخ نما شده دوران سرمربیگری اش که »حمله به منتقدان« 

است استفاده کرد تا بتواند آنها را وادار به سکوت کند.
قلعه نویی که سابقه ایجاد چنین چالش هایی را در دوران مربیگری خود 
به دفعات داشته اســت، این بار هم از فرصت حضور در نشست خبری 
و داشتن تریبون استفاده و به منتقدانش حمله کرد. در حالی که نیمه 
اول دیدار ایران با قطر ضعیــف و دور از انتظار بود و هر چند در نیمه دوم 

وضعیت تیم ملی متفاوت شد اما نمی تواند بر روی ضعیف های این تیم 
در نیمه اول سرپوش گذاشت.

تیم ملی با وجود پیروزی شیرین برابر قطر که با نمایش قابل قبول در 
نیمه دوم به دســت آمد، در اکثر دیدارهایی که با امیر قلعه نویی برگزار 
کرده، »بی برنامه«، »ضعیف« و »کم اثر« بــوده و اگر هم به پیروزی 
رسیده روی خلاقیت فردی بازیکنان و یا اشتباهات حریف بوده است.

دیدار با امارات، قرقیزستان و بخشــی از دیدار با ازبکستان شامل این 
موارد می شود که تیم ملی با وجود کســب امتیازات لازم اما نتوانست 

انتظارات علاقمندان به فوتبال را برآورده کند.
امیر قلعــه نویی که البته برای آماده ســازی تیمش مشــکلاتی چون 
نداشتن زمین تمرین مناســب، اردوهای طولانی و خالی بودن خزانه 
فدراسیون را کنارش دارد، باید به این انتقادات هم توجه کند و به جای 
حمله به منتقدان، با نفرات پرتعدادی که کنارش دارد و مسئولیت برخی 
از آنها در تیم ملی فوتبال ایران مشــخص نیســت، همفکری کند تا از 
این وضعیت خارج و تیم ملی را به »ثبات« در نتیجه گیری و موفقیت 

برساند.
اگر قرار باشد او با تیم ملی ایران در جام جهانی شرکت کند طبیعی است 
که از هم اکنون باید ضعف های خودش و تیمش را پوشش دهد تا تیم 

ملی بتواند نمایشی قابل قبول و آبرومند در جام جهانی داشته باشد.

مدیرعامل سپاهان: به حمایت همه نیاز داریم
تمرین روز شنبه تیم سپاهان مهمانان خاصی داشت و مدیرعامل باشگاه سپاهان نیز برای نخستین 
بار با بازیکنان صحبت کرد. تیم سپاهان که با شــرایطی متفاوت و به لطف یک بازی بیشتر نسبت به 
پرسپولیس صدرنشــین لیگ برتر محسوب می شــود، اکنون پس از تعطیلات بین المللی فیفادی 
خودش را برای دیدار در لیگ قهرمانان آسیا سطح دوم آماده می کند و در جریان تمرین طلایی پوشان، 
پیشکسوتان و اعضای هیئت مدیره باشگاه سپاهان با بازیکنان این تیم دیدار داشتند. احمد یوسف زاده 
که به تازگی جای مهدی آذربایجانی را گرفته و به عنوان مدیرعامل باشــگاه سپاهان معرفی شده، در 
این بازدید گفت: من در روزهای گذشته از پیشکسوتان عزیز درخواست کردم که در کنار سپاهان باشند؛ 
روزهای فشرده ای پیش  رو داریم و در این مسیر به حمایت همه علی الخصوص پیشکسوتان سپاهان 
نیاز داریم. وی افزود: پیشکسوتان سپاهان مایه افتخار و دلگرمی سپاهان هستند و خوشحال هستم 
که در اینجا حضور دارند. امیدوارم شرایط سپاهان با حضور و دلگرمی آن ها همیشه رو به جلو و موفقیت 
باشد. سپاهان اصفهان قرار است روز سه شــنبه ۱ آبان ۱۴۰۳ برابر الشارجه امارات قرار بگیرد و این در 

شرایطی است که این تیم در دو بازی یک برد و  یک شکست را تجربه کرده است.

مس رفسنجان، همچنان بدون سرمربی!
تمرینات مس رفسنجان برای مسابقه با ملوان زیر نظر امیرحسین پیروانی ادامه پیدا می کند. با وجود 
اینکه بیش از یک هفته از قطع همکاری محرم نویدکیا با مس رفسنجان می گذرد، مدیران این باشگاه 
هنوز اقدام جدی برای انتخاب سرمربی جدید انجام ندادند و نارنجی پوشان وضعیت نامشخصی دارند. 
مس روز چهارشنبه با هدایت امیرحسین پیروانی به مصاف استقلال خوزستان رفت و با نتیجه ۳ بر 
۲ شکست خورد تا اوضاع برای این تیم در جدول بدتر شود. مدیران باشگاه مس رفسنجان در سکوت 
کامل مشغول بررسی گزینه های سرمربیگری هستند اما تا همین جا هم آنها زمان زیادی را از دست 
داده اند و باید هرچه سریع تر برای انتخاب جانشین نویدکیا به جمع بندی برسند. مس رفسنجان که با 
اندوخته 5 امتیازی در رده چهاردهم جدول رده بندی قرار گرفته، در هفته نهم لیگ برتر روز جمعه ۴ آبان 
میزبان ملوان انزلی است و باید دید تا آن زمان نفر اول نیمکت نارنجی پوشان مشخص می شود یا خیر.

پنجره بسته، تنها راه پرسپولیس برای دریافت پاداش فیفا!
مدیر امور بین الملل پرســپولیس در رابطه با بسته شــدن پنجره باشــگاه می گوید خطری متوجه 
سرخپوشان نخواهد بود  . امیرعلی حسینی در ارتباط با موضوع بسته شدن پنجره نقل و انتقالات و حکم 
اخیر فیفا در پرونده نبیل باهویی اظهار کرد: بله درست است، پنجره نقل و انتقالاتی پرسپولیس بسته 
است ولی این موضوعی نیست که خارج از کنترل باشگاه باشــد یا ایجاد مشکل کند. وی ادامه داد: 
باشگاه پرسپولیس یک وجوهی نزد فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا دارد که متأسفانه به دلیل تحریم ها 
نمی توانیم آنها را دریافت کنیم. بنابراین وقتی شکایتی مطرح می شود ترجیح می دهیم به حکم برسد. 
ما همین پرونده را می توانستیم به دادگاه عالی ورزش ببریم ولی این کار را نکردیم. فقط با اتکا به رأی 
فیفا خواستیم که این مبلغ از محل پول ما نزد فیفا پرداخت شود. این تنها راهی است که پول های مان 
نزد فیفا و کنفدراسیون را هزینه کنیم. با توجه به اینکه باشگاه خریدهای نقل و انتقالاتی خود را انجام 
داده است و فعالیت نقل و انتقالاتی هم نداریم، این مسئله مشکلی را ایجاد نمی کرد. از این رو کاملًا 
آگاهانه و حساب شده انجام شد. مدیر امور بین الملل باشگاه درباره مباحث مطرح شده درباره بار مالی 
مضاعف ناشی از عدم اجرای توافق و افزایش رقم پرداختی در نتیجه طرح شکایت عنوان کرد: توافق 
بازیکن براساس یک اقاله نامه بوده که به امضا رسید. در نتیجه قرارداد قبلی باطل می شود و با اقاله، رقم 
جدیدی مطرح می شود که آن را هم با این تدبیر از محل مطالبات نزد فیفا پرداخت می کنیم. امیرعلی 
حسینی درباره نگرانی های هواداران پس از انتشار اخباری از این دست عنوان کرد: ما در این چند سال، 
جام های زیادی برده ایم. پیشنهاد من به هواداران این است که در این گونه مسائل، به باشگاه اعتماد 

کنند و بعضی امور را به مدیران باشگاه بسپارند. ان شاءا... که مشکلی پیش نمی آید.

مستطیل سبز

امیرقلعه نویی با وجود پیروزی هایی که تیم ملی به 
دست آورد و تا نیمه نهایی جام ملت های آسیا هم 
پیش رفت اما هنوز نتوانسته رضایت کارشناسان و 
صاحب نظران را جلب کند چرا که تیمش »زیبا« و 
گرپسند« بازی نمی کند و در ارائه فوتبال  »تماشا

»باثبات« ناتوان مانده است
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مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان خبر داد

 پیشرفت ۲۲ درصدی پروژه مرمت دیواره شمالی 
بازار هنر  اصفهان

مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان گفت: مرمت و بازآفرینی دیواره شــمالی بازار هنر اصفهان تاکنون 
۲۲ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است و پیش بینی می شــود تا پایان سال به پایان برسد. روح ا... 
ابوطالبی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به اینکه یکی از پروژه های مشترک منطقه ۳ شهرداری اصفهان 
با سازمان نوسازی و بهسازی، مرمت و بازسازی بازار هنر اصفهان است، اظهار کرد: پروژه مرمت دیواره 
شــمالی و کف مجاور بازار هنر یکی از پروژه های این مدیریت است که با مشارکت سازمان نوسازی و 
بهسازی کف مجاور این بازار در پارک شهید رجایی برداشته می شود و پس از اجرای بتن با سنگ جندق 
7 سانتی متری، سنگ فرش و هم سطح با چهارباغ عباسی خواهد شد. وی افزود: در کنار این پروژه 
مرمت و بازآفرینی دیواره شمالی بازار هنر که طی ســال های گذشته دچار آسیب دیدگی شده بود، با 
سندبلاست و بندکشی مرمت و بازآفرینی می شود.ابوطالبی  با بیان اینکه پنجره های بیرونی بازار هنر 
که با چوب و آهن و مربوط به دوران گذشته است، به زودی مرمت، تعویض و یکپارچه خواهد شد، افزود: 

اعتبار این پروژه مبلغی بالغ بر ۴۰ میلیارد ریال با طول ۲۲۰ متر است.

طی ۶ ماه نخست سال جاری انجام شد؛

انعقاد ۱۷۱ قرارداد عمرانی در مناطق پانزده گانه اصفهان
رئیس اداره هماهنگی امور عمرانی مناطق و سازمان های معاونت عمران شهری شهرداری اصفهان 
گفت: در شش ماه نخست ســال جاری در سطح مناطق پانزده گانه شــهرداری، ۱7۱ قرارداد عمرانی 
منطقه ای به مبلغ بیش از ۱۳۶5میلیارد ریال منعقد شــده است. سیدعلی شــهیدی در گفت وگو با 
»ایمنا«اظهار کرد: این قراردادها در حد اختیارات مناطق اســت و نسبت به مدت مشابه سال گذشته 
افزایش ۳5 درصدی را نشان می دهد؛ این افزایش نشان دهنده رشد و توسعه فعالیت های عمرانی در 
سطح شهر اصفهان است که می تواند منجر به بهبود زیرساخت ها و خدمات شهری شود. وی تأکید کرد: 
در این بازه زمانی شش ماهه حدود ۴۹5 قرارداد عمرانی منطقه ای تحویل موقت و قطعی شده است 
و تعداد قراردادهای تحویل شده نشان دهنده پیشرفت قابل توجه پروژه های عمرانی و تلاش مستمر 
برای تکمیل پروژه ها در زمان مقرر است. شهیدی گفت: چنین اقداماتی می تواند نقش مهمی در ارتقای 

کیفیت زندگی شهروندان ایفا کند و زیرساخت های شهری را بهبود ببخشد.

مدیر منطقه ۴ شهرداری اصفهان:

شبکه رینگی مخازن آب، گامی برای توزیع عادلانه آن است
مدیر منطقه ۴ شهرداری اصفهان با اشاره به طرح احداث شبکه رینگی مخازن آب گفت: در این شبکه، 
مخازن آب با ظرفیت های مختلف نظیر ۱۰۰۰ متر مکعب و 5۰۰ متر مکعب قرار گرفته است و به کمک 
آن ها آب به صورت عادلانه توزیع می شود. محسن زمانی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: اصفهان با 
مشکلات کمبود آب و پساب مواجه است و این کمبود بر فضای سبز شهر تأثیر منفی بسیاری می گذارد؛ 
این مشکلات موجب شد تا طرح احداث شــبکه رینگی مخازن آب شکل گیرد. وی با اشاره به نقش 
شبکه رینگی مخازن آب افزود: این رینگ با این هدف طراحی شده است که اگر در بعضی مناطق شهر 
با کمبود آب مواجه شویم، بتواند به صورت اضطراری پاسخگوی نیاز آبی آن منطقه باشد؛ به عنوان مثال 
اگر منطقه ۴ یا منطقه ۶ شــهرداری اصفهان بحران آب نداشته باشد، شبکه رینگی مخازن آب کمک 
می کند تا آب به مناطقی همچون منطقه 7 یا ۸ شهرداری برسد که دچار تنش آبی هستند. مدیر منطقه 
۴ شهرداری اصفهان با اشاره به مخازن در دست احداث گفت: از جمله مخازنی که در این شبکه قرار 
دارند، می توان به مخازن ارغوانیه، جانبازان، کردآباد و باغ غدیر اشــاره کرد. وی افزود: مخازن کردآباد 
تقریباً آماده بهره برداری است و مخازن جانبازان و باغ غدیر نیز در حال احداث است که انتظار می رود 

تا سه ماه آینده به بهره برداری برسد.

فرونشست زمین در اصفهان؛ بحران خاموش و تهدیدی برای آینده کشور

کاملًا جدی، خیلی جدی
عضو هیئت مدیره علمی آکادمی سوییس برای توسعه گفت: اصفهان 
در معرض فاجعه ای زیســت محیطی قرار دارد و فرونشست زمین به 
دلیل کاهش منابع آبــی و نبود توجه کافی، آینده این شــهر تاریخی را 

تهدید می کند.
به گزارش »ایمنا«، پرویز پیران در شصت وششمین نشست از سلسله 
نشســت های وبیناری بازآفرینی شــهری با موضــوع »پیش نیازها، 
ضرورت ها و پندارهای ناروا در بازآفرینی شهری« که به همت محمدعلی 
ایزدخواســتی، مدیرعامل سازمان نوسازی و بهســازی شهر اصفهان، 
به عنوان رئیس دبیرخانه انتقال تجربیات بازآفرینی منطقه ۲ کشــور 
برگزار شــد، اظهار کرد: جامعه ایران هنوز درک دقیقی از مفاهیم مدرن 
ندارد و این شناخت نادرست منجر به سوءتفاهم های فراوان شده است.

وی با اشــاره به ناکارآمدی بعضی مفاهیم وارداتی همچون بازآفرینی 
شهری و طرح جامع افزود: این مفاهیم بدون در نظر گرفتن زمینه های 
تاریخی و اجتماعی ایران ترجمه و پیاده سازی شده است و طرح های 
جامع شهری که با الهام از مســترپلن های غربی تدوین شده ، اغلب یا 

اجرا نمی شود یا تنها بخشی از آن ها به اجرا درمی آید.
عضو هیئت مدیره علمی آکادمی ســوییس برای توســعه با تأکید بر 
اهمیت نظریه پردازی میان رشته ای در رفع مشکلات شهری تأکید کرد: 
برای موفقیت در این زمینه، باید ابتدا به نظریه هدایتگر و کار پایه های 

اصلی پرداخت.
پیران گفت: در طی ســال های اخیر، مفهوم بازآفرینی شهری به عنوان 
یکی از رویکردهای مهم برای نوسازی مناطق محروم و فرسوده در ایران 
به دنبال تحولات جهانی و نیازهای داخلی برای مقابله با فقر شهری و 

توسعه ناپایدار شکل گرفته است.
وی ادامه داد: مفهوم سرمایه داری و توسعه اقتصادی به طور سنتی از 
نیاز به انباشت سرمایه و تولید پایدار ناشی شده است، اما بحران های 
اقتصادی و اجتماعی که از قرن نوزدهم آغاز شــد و با سقوط صنایع در 
کشورهای غربی همراه بود، جهان را به سوی روش های جدید نوسازی 

و بازآفرینی سوق داد.
عضو هیئت مدیره علمی آکادمی ســوییس برای توسعه خاطرنشان 
کرد: بازآفرینی شــهری در ایران نیز به عنوان یک راه حل برای مواجهه 
با مشــکلات اقتصادی و اجتماعی ناشی از فرسودگی شهری و مناطق 
حاشیه نشین مطرح شده اســت و در این رویکرد، تلاش می شود تا از 
طریق بازسازی زیرساخت ها و ایجاد فرصت های جدید شغلی، شرایط 
زندگی در این مناطق بهبود پیــدا کند و از بــروز بحران های اجتماعی 

همچون افزایش جرم و بی خانمانی جلوگیری شود.

پیران گفت: مشکلاتی همچون همخوانی نداشتن دقیق ترجمه مفاهیم 
جهانی با فرهنگ و نیازهای محلی ایران، یکی از موانع اصلی در اجرای 

موفق این طرح ها عنوان شده است.
وی افزود: اصفهان به عنوان یکی از شــهرهای مهم ایــران در معرض 
خطرات زیســت محیطی و اجتماعی قرار دارد و نشســت زمین و نبود 
توجه کافی به بحران های شهری در این شــهر، موجب شده است که 
زنگ خطر برای اقدامات فــوری به صدا درآید، در این راســتا دولت و 
مردم باید همســو عمل کنند تا از وقوع فاجعه جلوگیری کنند، هرچند 
که محدودیت هــای اقتصادی و منابــع دولتی مانعی بر ســر راه این 

اقدامات است.
عضو هیئت مدیره علمی آکادمی ســوییس برای توسعه خاطرنشان 
کرد: در بررســی مفهوم مدرنیته، ســه دیدگاه عمده شکل می گیرد که 
می تواند به درک بهتری از مفهوم بازآفرینی و توســعه در جامعه منجر 
شود؛ یکی از این دیدگاه ها، رویکردی سنتی و نگاهی منفی به تغییرات 
مدرن اســت که به جدایی از تاریخ و فرهنگ می انجامد و در این راستا 
نگرش های مختلفی همچون نگاه منفی، نگاه مثبت ســطحی و نگاه 

ترکیبی وجود دارد.
پیران با بیان اینکه با توجه به این دیدگاه ها باید به مفهوم دیالکتیک عام 
و خاص توجه کنیم، گفت: این دیالکتیک به ما کمک می کند تا دانش 
بشری را به طور انتقادی بررسی کنیم و در عین حال ویژگی های خاص 
جامعه خود را نیــز در نظر بگیریم و در این صــورت، می توانیم آگاهانه 
انتخاب کنیم که کدام جنبه ها را حفظ کرده و حتی به جهان صادر کنیم.

وی اضافه کرد: در زمینه بازآفرینی بررســی نیازهــای واقعی جامعه و 
ارائه راهکارهایی برای بهبود شرایط ضروری است و در این راستا باید به 

مسئله بازسازی محله ها و نهادهای محلی توجه کنیم.

بازآفرینی بافت فرسوده؛ نگاهی به چالش ها و راه حل ها
عضو هیئت مدیره علمی آکادمی سوییس برای توسعه تصریح کرد: در 
حال حاضر، بافت فرسوده یکی از چالش های اساسی در شهرهای ایران 
به شمار می آید و هر فردی آرزومند داشتن یک سرپناه امن است، اما 
هزینه های سرپناه به شــدت افزایش پیدا کرده و این موضوع، زندگی 

بسیاری از افراد را تحت تأثیر قرار داده است.
پیران گفت: برای تغییر شــرایط، باید مفاهیم پایه را اصلاح کنیم و این 
کار مستلزم همکاری مردم و دانشــگاه ها و تغییر در نگاه ها و مباحث 

علمی است.
وی ادامه داد: به طور کلی بازآفرینی شهری در ایران یک چالش اساسی 

در تحقق توسعه پایدار به شمار می رود که نیازمند بازنگری در رویکردهای 
اجرایی و همگام سازی با نیازهای واقعی شهروندان است.

عضو هیئت مدیره علمی آکادمی ســوییس برای توســعه تأکید کرد: 
بازآفرینی بافت فرسوده، نیاز به یک تغییر نگرش اساسی و همکاری 
همگانی دارد و تنها در این صورت می توان به بهبود شرایط زندگی در این 

مناطق و ارتقای کیفیت زندگی شهروندان دست پیدا کرد.
پیران با بیــان اینکه در جهان امــروز موضوع بازآفرینــی اجتماعی به 
شدت نیازمند ورود و مشارکت جامعه است، گفت: این مشارکت که به 
نوعی سرمایه اجتماعی نیز محسوب می شود، باید در فرایند بازآفرینی 
و باززنده ســازی مناطق مختلف جامعه لحاظ شــود، در این راستا با 
کاهش نقش دولت و ظهور سرمایه داری قمارخانه ای، دولت های رفاه 

و بهزیستی دچار چالش هایی جدی شده است.
وی ادامه داد: در فرایند بازآفرینی باید توجه داشت که فقط استفاده از 
دانش تخصصی کافی نیست و برقراری ارتباط با مردم و جلب مشارکت 

آنان از اهمیت بالایی برخوردار است.
پیران گفت: بازآفرینی باید در ســطوح مختلــف اجتماعی، فرهنگی و 
اقتصادی اجرا شود و از نظریه های مختلف بهره برداری شود؛ این فرایند 
نه تنها به بهبود شرایط زندگی مردم کمک می کند، بلکه می تواند به ایجاد 
حس رقابت مثبت بین محله ها و روستاها نیز منجر شود و در این راستا، 
رابطه دانشــگاه ها با جامعه باید تقویت شود تا به تولید و انتقال دانش 
در زمینه مشــارکت اجتماعی کمک کند و به نوعی پــل ارتباطی میان 

متخصصان و مردم ایجاد کند.
وی اضافه کرد: دموکراسی مشارکتی و بازآفرینی اجتماعی به یکدیگر 
وابســته اســت و تنها با همکاری و همفکری همــه گروه های جامعه 

می توان به موفقیت های پایدار در این زمینه دست پیدا کرد.
عضو هیئت مدیره علمی آکادمی ســوییس برای توسعه تصریح کرد: 
بازآفرینی اصفهان نیازمند یک نگاه جامع و مشارکت فعال مردم است 
که باید افق دید را گسترش داد و همکاری های بین سازمان ها و مردم را 

تقویت کرد تا به بازآفرینی واقعی و پایداری دست یافت.

با مسئولان
دوشنبه ۳۰ مهر ۱۴۰۳ / ۱۷ ربیع الثانی  ۱۴۴۶ / ۲۱ اکتبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۲۰۵

مفاد آراء
7/268 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007005069 هيات  دوم موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای عبدالحسين بابایی بندارتی فرزند عبدا... بشماره 
شناسنامه 1 صادره از در یک قطعه زمين کشاورزی با کاربری اراضی مزروعی به مساحت 
2726/65 متر مربع پلاک شماره  423  اصلی واقع در بندارت خریداری از مالک رسمی  امرا... 

بابایی بندارتی فرزند اسداله محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 

مالکيت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/30                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/15
م الف: 1810753  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
7/269 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی اداره ثبت اسناد و املاک قمصر
رای شماره 140360302118000297 مورخ 18/06/1403 هيات موضوع قانون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
املاک قمصر - آقای حســن ارکيان فرزند علی اکبر به شماره شناسنامه 4009 و کدملی 
1260837157 - صادره از کاشان نسبت به شش دانگ یک درب باغ به مساحت 347.11 
متر مربع پلاک شماره 323 فرعی مجزا از 80 فرعی از 16 اصلی واقع در بخش یک حوزه 

ثبتی قمصر - طبق سند رسمی و تقسيم نامه عادی بين ورثه 
برابر رای صادره هيات تعيين تکليف وضعيت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سندر سمی 
مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک قمصر تصرفات مالکانه و بلا معارض متقاضی واقع در 
بخش یک حوزه ثبتی قمصر محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود. در صورتيکه اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت 
متقاضی اعتراض داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد و املاک قمصر تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسليم اعتراض درخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید  بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد گردید

تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/30                   
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/15

  م الف: 1810348 نرجس نوش آبادی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک قمصر
فقدان سند مالکیت

7/270 شماره نامه: 140385602210004331- 1403/06/15 سند مالکيت ششدانگ  
پلاک ثبتی شماره 12680 فرعی از 2267 اصلی واقع در بخش 6 ثبت اصفهان بنام فریبا 
خوشبویی سابقه ثبت و صدور سند به شماره چاپی 879629 الف 97 )تک برگ(، بشماره  
دفتر الکترونيک 139720302210015419  که بموجب ســند انتقال قطعی بشــماره 
39021 مورخ 1397/08/20 دفترخانه 177 بهارستان اصفهان به مالکيت نامبرده در آمده 
و سند صادر و تسليم شده است و سپس  نامبرده با ارائه درخواست کتبی به انضمام دو برگ 
استشهادیه که امضاء شهود آن ذیل شماره یکتا 140302159901000034 و رمز تصدیق 
852919  مورخ 1403/05/29  که به گواهی دفترخانه 513 بهارستان رسيده  مدعی است 
که  سند مالکيت آن  مفقود گردیده و وی درخواست صدور سند مالکيت المثنی ملک فوق را 
نموده لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در یک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند 
مالکيت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا 
ضمن ارائه اصل سند مالکيت یا سند معامله به این اداره تسليم و رسيد اخذ نمائيد تا مراتب 
صورت مجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسيد یا در صورت اعتراض اصل ســند مالکيت یا سند معامله ارائه 
نشود اقدام به صدور سند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1810333 

حميدرضا  خسروي مدیر واحد ثبتي حوزه ثبت ملک جنوب شرق اصفهان
فقدان سند مالکیت

7/271 شماره نامه: 140385602010008644- 1403/07/26 صغری بيگم نخعی فرزند 
محمدحسن باستناد یکبرگ استشــهاد محلی که هویت و امضاء شهود رسما گواهی شده 
مدعی است سه دانگ مشاع از ششــدانگ پلاک 81 فرعی از 7 اصلی در گلپایگان بخش 
2 که در ذیل صفحه 467 دفتر 6  بنام صغری بيگم نخعی فرزند محمدحســن ثبت و سند 
صادر و تسليم گردید و معامله دیگری هم انجام نشده  است. نحوه گم شدن یا از بين رفتن 
سند: اسباب کشی ازبين رفته/ مفقود شده است چون در خواست صدور المثنی سند مالکيت 
نامبرده را نموده طبق تبصره یک اصلاحی مــاده 120 آئين نامه قانون ثبت مراتب آگهی 
می شود که هر کس مدعی انجام معامله غير از آنچه در این آگهی ذکرشده( نسبت به آن یا 
وجود سند مالکيت مزبور نزد خود باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا ده روز به این اداره مراجعه 
و اعتراض خود را کتبا« ضمن ارائه اصل سند مالکيت و سند معامله تسليم نماید تا مراتب 
صورت مجلس و اصل سند به ارائه مسترد گردد . اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضی نرسد یا در 
صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود المثنی سند مالکيت مرقوم صادر و به متقاضی تسليم 
خواهد شد. م الف 1809570 محمد سلمانی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گلپایگان  

تحدید حدود اختصاصی
7/272 نظر به اینکه تحدید حدود ششدانگ یک باب خانه به مساحت 198.65 متر مربع 
به شماره پلاک 1874 فرعی از 25 اصلی واقع در بخش یک حوزه ثبتی قمصر که طبق 
پرونده ثبتی بنام عباس سربندی زاده قمصر و علی سربندی زاده قمصر و خدیجه شعبانيان 
قمصری در جریان ثبت است. بعلت عدم حضور متقاضی ثبت بعمل نيامده بنا به دستور 
قسمت اخير ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحدید حدود پلاک مرقوم در روز 
06/09/1403 ساعت 8 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد و در صورت مصادف با 
روز تعطيلی عمليات تحدید حدود به روز بعد موکول خواهد شد . لذا به موجب این آگهی به 
کليه مجاورین اخطار ميگردد که در روز و ساعت مقرر در این آگهی در محل حضور یابند 
و اعتراضات مالکين یا مجاورین مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظيم صورتمجلس 
تحدیدی تا 30 روز پذیرفته خواهد شــد. طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعيين تکليف 
پروندههای معترضی ثبت ، معترض ظرف مدت یکماه از تاریخ تسليم اعتراض به این اداره 
بایستی با تقدیم دادخواست به مراجع ذیصلاح قضایی گواهی تقدیم دادخواست را اخذ و به 
این اداره تسليم نماید. تاریخ انتشار 1403/7/30 م الف: 1810601  نرجس نوش آبادی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک قمصر             
مزایده اتومبیل 

7/273 شماره آگهی: 140303902002000299 شماره پرونده: 140204017098000356 آگهی 
مزایده پرونده به شماره بایگانی 140303559 ششدانگ خودرو پراید 131 مدل 1392 رنگ 
سفيد روغنی به شماره انتظامی ایران 67- 417 ط 86 به شماره موتور 5017302  و شماره 
شاسی NAS411100D3625384 ظرفيت: 5 نفر، تعداد چرخ: 4،  نوع سوخت: CNG متعلق 
به آقای پوریا انصاری اردلی فرزند حجت اله به شــماره ملی و شناسنامه 4680195991 و 
تاریخ تولد: 1375/03/30 که در آدرس پارکينگ امين می باشد که در تاریخ 1402/08/09 
بابت مهریه مندرج در سند ازدواج شماره 20317 مورخ 1399/08/08 دفترخانه ازدواج شماره 
69 و طلاق شماره 120 شهر ایذه استان خوزســتان در قبال طلب خانم مریم شاولی کوه 
شوری و حقوق دولتی متعلقه در پرونده به شــماره بایگانی 140303559 بازداشت گردیده 
است و طبق نظر کارشناس رســمی دادگســتری: با عنایت به نوع، سيستم، تيپ، مدل، 
وضعيت ظاهری و مرئی اطاق، بدنه ، رنگ و شاســی )لبه درب موتور و ســرگلگير جلو 
صافکاری نياز به نقاشی ، لبه درب عقب و طوق گلگير و ابروی عقب راست دارای زدگی، 
گلگير عقب چپ دارای رنگ، درب باک گاز باز شده، رکاب چپ زدگی، سرگلگير جلو چپ 
دارای رنگ، شاسی جلو راســت دارای ضربه، درب صندوق باز نشد اطلاعی از لوازم داخل 
صندوق موجود نيست(  تودوزی و داشبورد مستعمل، رینگ معمولی،  لاستيک ایپلاس با 
آج 50 درصد و شرایط فنی موتوری و گيربکسی با توجه به فقدان کليد امکان پذیر نگردید 
از مدت اعتبار بيمه ثالث و ميزان خلافی در حال حاضر اطلاعی در دســترس نمی باشد 
خودرو به قيمت پایه 1/680/000/000 ریال معادل یکصد و شصت و هشت ميليون تومان 
ارزش دارد. مزایده از ساعت 9 الی 12 روز دوشنبه مورخ 1403/08/14 در اداره اجرای اسناد 

رســمی اصفهان واقع در اصفهان خيابان تالار ميدان هفت تير برگزار می شود. مزایده از 
 مبلغ پایه شــروع و به هر کس خریدار باشد به بالاترین قيمت پيشــنهادی نقدا فروخته 
می شــود. لازم به ذکر اســت پرداخت بدهی های مربوط به خودرو در صورتی که مورد 
مزایده دارای آنها باشــد و نيز بدهی های مالياتی و عوارض شهرداری هزینه پارکينگ و 
غيره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شــده یا نشده باشد به عهده برنده 
مزایده اســت ضمن آنکه پس از مزایده در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه 
های فوق از محــل مازاد به برنده مزایده مســترد می گردد. ضمنا این آگهی در ســایت 
ســازمان به آدرس Agahi.ssaa.ir و یک نوبت در روزنامــه زاینده رود چاپ اصفهان 
مورخ 1403/07/30 درج و منتشــر می گردد. توضيحا جهت شــرکت در جلسه مزایده ده 
درصد از مبلغ پایه مزایده را به حساب تمرکز وجوه ســپرده اداره کل ثبت اسناد و املاک  
اصفهان و شناســه واریز )دریافت از حسابداری اداره اجرای اســناد رسمی اصفهان( بابت 
پرونده کلاســه فوق واریز و به همراه تقاضای کتبی و ارائه کارت شناسایی معتبر الزامی 
است. برنده مزایده باید مابقی مبلغ خرید را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب 
صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حســاب 
 سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. 

م الف: 1811230 اکرم محمود صالحی رئيس اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان 
ابلاغ رای

7/274 مرجع رسيدگی کننده: شعبه دوم شورای حل اختلاف نطنز، خواهان: آقای افشين 
محمدی فرزند عليرضا به نشانی نطنز بالاتر از پمپ بنزین کوچه شمس منزل محمدی، 
خواندگان: خانم طوبی خالدی فرزند محمد علی به نشانی مجهول المکان، خواسته: الزام 
به انتقال سند،  گردشــکار: قاضی شورای حل اختلاف پس از بررســی محتویات پرونده 
 ختم دادرسی را اعلام و با استعانت از خداوند متعال به شــرح ذیل مبادرت به صدور رای 
می نماید. رای شــورا: در خصوص دادخواست آقای افشــين محمدی فرزند عليرضا به 
طرفيت خانم طوبی خالدی فرزند محمد علی به خواســته صــدور حکم بر محکوميت 
خوانده به الزام به انتقال سند مالکيت خودرو وانت نيســان به شماره 16 د 751 ایران 19 
و خســارات دادرســی با عنایت به تصویر مصدق مبایعه نامه ارائه شده توسط خواهان و 
اظهارات شهود ایشــان و اینکه خوانده  عليرغم نشر آگهی اخطاریه در جلسه شورا حاضر 
نگردیده و دفاعی بعمل نياورده است دعوای خواهان را وارد دانسته و مستندا به مواد 10 و 
219 و 220 و 1257 قانون مدنی و مواد 198 و 515 و 519 قانون آئين دادرسی مدنی حکم 
بر محکوميت خوانده به الزام حضور در دفترخانه اســناد رســمی و انتقال سند مالکيت 
خودروی موصوف و پرداخت مبلغ 1/037/500 ریال بابت هزینه دادرسی صادر می نماید. 
رای صادره غيابی است و ظرف بيســت روز از تاریخ ابلاغ قابل واخواهی در این شعبه و 
 سپس ظرف 20 روز قابل تجدید نظرخواهی در محاکم عمومی شهرستان نطنز می باشد.

 م الف: 1811305 ليلا مهری خالد آبادی قاضی شــعبه دوم شورای حل اختلاف نطنز  
)مجتمع شماره یک(

رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان نوشــت: تعهد و کارآمدی های 
برجسته »مهدی جمالی نژاد« استاندار اصفهان نویدبخش دستیابی هر 

چه بیشتر به قله های رفیع پیشرفت و توسعه خواهد بود. 
به گزارش »ایمنا«، در بخشــی از پیام محمــد نورصالحی به »مهدی 

جمالی نژاد« استاندار اصفهان آمده است:  
»تحقق مردم ســالاری دینی و گردش کار نخبگان و اندیشــمندان در 
ایفای نقش ها و مسئولیت ها، از برکات نظام مقدس جمهوری اسلامی 
و فرصتی محدود و محمود برای تحقق برنامه ها و ســند چشــم انداز 
و حرکت برای فردایی بهتر است. اســتان زرین اصفهان و شناسنامه 
ثمین این استان برای هر کس ناشــناخته باشد، برای حضرتعالی که 

فرزند برومند این شهر و از دلسوزان و پیشکسوتان دفاع از این مدینه 
کهن هستید و به ابعاد و اضلاع و ظرفیت های فراوان و جایگاه و شأن 
مردم وقوف کامل دارید، ناشناخته نیست بلکه مشهود و مبرهن است. 
انتصاب شایسته جنابعالی که نشان از درایت، تجربه و صبغه و سابقه 
موفق در سطوح مختلف مدیریت کلان کشور و توانمندی و قدرت تعامل 
شــما دارد را صمیمانه تبریک و تهنیت عرض کرده و رجای واثق داریم 
تعهد و کارآمدی های برجسته شما نویدبخش دستیابی هر چه بیشتر 
به قله های رفیع پیشرفت و توســعه خواهد بود؛ چه اینکه رهبر فرزانه 
انقلاب فرمودند: "جا دارد نگاه علما، دانشمندان و محققان در اصفهان 
به آن افق های بلند موجود در قرن های گذشته باشد.  یک روزی اصفهان 

مرکز نورافشانی علمی به همه کشــور، بلکه به همه دنیای اسلام بوده 
است؛ باید دنبال یک چنین جایگاهی باشید." لذا بدین گونه مقدم آن 
فرهیخته ارجمند به شهر علم، هنر، جهاد، ایمان و محبت به اهل البیت 
علیهم السلام با کوله باری از فرزانگی و روابط ملی و بین المللی را گرامی 
داشته و در طلیعه مدیریت عالی اســتان و حرکت به سمت افق های 
روشن توأم با سعادت، توفیقات شما و همکارانتان را از پیشگاه یگانه 
قادر علیم در مســیر منتهی به کســب رضایت الهی و خدمت صادقانه 
مسئلت داریم. بی شک اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان برای حل 
مشکلات مردم و تعامل و مشــارکت بی وقفه و مؤثر، با همت و رغبت 

آماده هم افزایی و شکوه آفرینی هستند...«

 رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان:

کارآمدی »جمالی نژاد« نویدبخش دستیابی به قله های رفیع پیشرفت و توسعه است
رزمایش بزرگ جهادگران فاطمی با حضور ۶5۰۰ ورزشکار اصفهانی از جامعه ورزش و بسیج ورزشکاران کشور 
در راستای برگزاری کنگره شهدای ورزشکار و کنگره ملی سرداران و ۲۴ هزار شهید استان اصفهان برگزار شد. 
گروه های مختلف ورزشی در این مراســم که در میدان امام خمینی )ره( برگزار شد، به اجرای نمایش های 

ویژه ورزشی پرداختند.  
در این رزمایش که همزمان با هفته تربیت بدنی و ورزش به همت معاونت ورزشی تفریحی سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشــی شــهرداری اصفهان و با همکاری اداره کل ورزش و جوانان استان و بسیج ورزشکاران 
اصفهان برگزار شد، ورزشکارانی از رشته های کونگ فو، ووشو، اسکیت، بوکس، کبدی، جودو، تکواندو در بخش 

بانوان و آقایان به اجرای برنامه پرداختند. 
از مهمترین قسمت های این برنامه اجرای باشکوه ورزش پهلوانی و زورخانه ای بود که با همنوایی مرشدان، 
به مدت ۳۰ دقیقه اجرا شــد در این مراسم سرتیپ پاسدار سیدقاسم قریشــی، جانشین سازمان بسیج 

مستضعفین کشور و مهدی میرجلیلی، رئیس سازمان بسیج ورزشکاران کشور سخنرانی کردند. 

برگزاری رزمایش بزرگ جهادگران فاطمی با حضور ۶۵۰۰ ورزشکار اصفهان
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آیین تکریم از استاندار اصفهان در دولت سیزدهم  مرضیه غفاریان
و همچنین معارفه اســتاندار اصفهــان در دولت 
چهاردهم؛ دولت وفاق ملی روز شــنبه 28 مهر ماه با حضور جمعی از مقامات و 
مسئولان کشوری و استانی، نمایندگان مردم شهرستان های مختلف استان در 
مجلس، اعضای شــورای اسلامی شهرستان های اســتان، استادان دانشگاه، 
فرهنگیان، نخبگان، کنشگران و فعالان اســتان در حوزه های مختلف، دبیران 
احزاب و ســازمان های مردم نهاد، جمعی از اصحاب رسانه و... در سالن نگین 

نقش جهان سپاهان شهر برگزار شد. 

مخالف استاندار شدن جمالی نژاد بودم
وزیر کشــور در این آیین با درود و ســلام به ارواح مطهر شــهدا و روح ملکوتی 
معمارکبیر انقلاب حضرت امام راحل)ره( و آرزوی ســلامتی و طول عمر برای 
رهبر معظم انقلاب  اسلامی گفت: گرامی می داریم یاد شهدای خدمت و شهدای 
مقاومت را و درود می فرستیم به ارواح مطهر بیش از  24 هزار شهید این خطه و 

در برابر ایثار و فداکاری های مردم سرافراز این دیار سر تعظیم فرود می آوریم.
اسکندر مؤمنی با بیان اینکه رئیس جمهور در دوران انتخابات بر تشکیل دولت 
وفاق ملی تأکید داشتند که در گفتار و رفتار خود صادقانه آن را رعایت کردند، اظهار 
کرد: ایشان  بر این باور هستند و بر این عهد هم استوارند که یک گروه و تفکر به 
تنهایی نمی تواند کشور را اداره کند. وی با تأکید بر اینکه ایران برای همه هست و 
همه برای ایران هستیم، افزود: همگان باید دست به دست هم دهیم تا با وفاق و 
همبستگی ملی، ایران عزیز را بسازیم چرا که دشمنان در کمین اند و بدون وفاق 

ملی نمی توانیم بر مشکلات کشور فائق آییم. 
وزیر کشور با اشاره به اینکه رئیس جمهور در انتخاب اعضای کابینه خود باور به 
این عقیده را نشــان دادند و نمایندگان مجلس هم با میانگین رأی بالا به همه 
اعضای کابینه رأی اعتماد دادند، عنوان کرد: ما هم بر اساس رهنمودهای رئیس 
جمهور در تعیین استانداران بر همین سبک و ســیاق عمل می کنیم. مؤمنی با 
 بیان اینکه مهمترین شاخص برای انتخاب استانداران کارآمدی، شایستگی و 
مردم داری و مردم محور بودن آنهاست، افزود: بر همین اساس کمیته ای تعیین 
شد و استانداران پیشــنهادی در این کمیته ارزیابی شدند؛ فارغ از اینکه از کدام 
جناح و تفکر هستند.وی با تأکید بر اینکه اولویت ما موضوع اقتصاد، معیشت 
و سفره مردم است، خاطرنشــان کرد: ملاک ما برای انتخاب استانداران کسی 
اســت که بتواند این موضوعات را به خوبی پیش ببرد. وزیر کشور با بیان اینکه 
تمام پیشنهادات برای انتخاب اســتانداران بدون کوچک ترین دخالتی توسط 
دولت بررسی و ارزیابی و اصلح ترین افراد انتخاب شدند، تصریح کرد: تمامی 
استاندارانی که تاکنون انتخاب شدند به پیشــنهاد وزیر کشور و تصویب و تأیید 
رئیس جمهور و هیئت وزیران بوده و برای استان اصفهان هم دکتر جمالی نژاد در 
میان همه پیشنهادات رتبه اول را آورد و با رأی همه اعضای کابینه دولت به عنوان 

استاندار اصفهان بزرگ و عزیز انتخاب شد.
وی در ادامه با تقدیر و تشــکر ویژه از زحمات شــهید آیت ا... رئیســی، دولت 
ســیزدهم و اســتاندار اصفهان در این دولت و آرزوی توفیق بــرای مرتضوی و 
همکاران وی، ابراز کرد: من شاهد تلاش های دکتر مرتضوی بودم که با همدلی 
و همراهی مسئولان و مردم زحمات زیادی کشیدند و بدون شک مردم بهترین 
داور برای قدردانی هستند و هرکســی به مردم خدمتی کند، اجرش با خداوند 

است و زحماتش نیز فراموش نخواهد شد. 
وزیر کشور خاطرنشان کرد: علی رغم اینکه جمالی نژاد در میان همه گزینه های 
پیشنهادی برای استانداری اصفهان رتبه اول را آورده بود به دلیل اینکه او عصای 
دســت ما در وزارت کشــور به عنوان معاون عمرانی بود من در ابتدا با این امر 
مخالفت کردم. مؤمنی با تأکید بر اینکه هرچند ســخت بود برای ما پیدا کردن 
جانشین برای جمالی نژاد در وزارت کشور اما ما برای انتخاب استاندار اصفهان 
آزمون و خطا نکردیم، افزود: همه مسئولیت های قبلی جمالی نژاد بررسی شد 
و به دلایلی از جمله اینکه گزینه های دیگر به وفــاق نزدیک نبودند و حق مردم 
اصفهان است که فردی که گزینه اول و توانمندتر از سایرین بود استاندار آنها شود، 

نهایتاً من هم قانع شدم.
مؤمنی با بیان اینکه در نهایت جمالی نژاد چهارشنبه گذشته به عنوان استاندار 
انتخابی برای استان اصفهان معرفی و با رأی همه اعضای کابینه دولت تأیید شد، 
افزود: جمالی نژاد برنامه خوبی هم در آن جلسه ارائه کرد و امیدوارم در خدمت به 
مردم این خطه همه تلاش، دانش و تجربیات و اندوخته های خود را به کار گیرد 

و برای او آرزوی موفقیت دارم.
وزیر کشور با بیان اینکه استان اصفهان، مهد علما و دانشمندان بزرگ؛ مهد علم، 
فرهنگ، تمدن و هنر اســت، اظهار کرد: این اســتان همواره یکی از ستون های 
یکپارچگی و انســجام ایران در طول تاریخ بوده و در دوران معاصر هم از قبل از 
پیروزی انقلاب تا کنون هیچ لحظه ای، اصفهان  قهرمان از پای ننشست؛ چه در 
زمانی که در یک روز 370 شهید بر دستان مردم قهرمان این استان تشییع شد 
و چه در صحنه های بعدی همواره مردم اصفهان ایســتاده و در میدان بودند که 
آخرین مورد آن در روزهای گذشته و در استقبال و بدرقه شهید نیلفروشان بود. 
مؤمنی با بیان اینکه مردم این استان سهم خود را ادا کرده اند و باید بر غیرت و 
همت و ایستادگی آنها درود فرســتاد، افزود: یکی از بزرگ ترین و اصلی ترین 
مشکلات این مردم کم آبی اســت و نمی دانم چه تصمیمات غلطی در گذشته 
گرفته ایم که این معضل به وجود آمده و مشکلات دیگر مانند فرو نشست نیز 

ناشی از عدم مدیریت صحیح آب است. 
وزیر کشور با بیان اینکه نمی توان به گذشته برگشت وشروع را تغییر داد، عنوان 
کرد: اما می توان از امروز با اتحاد و یکپارچگی و همت جمعی، چه در استان و چه 
در مرکز مسیر را تغییر دهیم و آینده را همانطور که در شأن مردم این استان است 
بســازیم. وی با تأکید بر اینکه بدون تردید اصلی ترین اولویت استان، دولت و 
کابینه دولت، موضوع مدیریت آب این منطقه است، خاطرنشان کرد: اصفهان 
برای اصفهان نیست، اصفهان مهد تمدن، فرهنگ، ایثار و فداکاری در طول تاریخ 
بوده و هست و ما قول می دهیم پیگیر این موضوع باشیم و سفرهای متعددی 

برای مدیریت بهینه موضوع آب خواهیم داشت. 
 مؤمنی با بیان اینکه موضوع بعدی که باید در اولویت قرار بگیرد مسائل زیست 
محیطی اســت که می تواند ناشــی از همین مدیریت آب باشد؛ یا وجود صنایع 
آلاینده در استان، افزود: تالاب گاوخونی و خشک شدن آن و گرد و خاکی که از 
آنجا متساعد می شود باز مربوط به آب است و همچنین بخشی از آن مربوط به 
صنایع مادر است که دراین استان وجود دارد. وزیر کشور با بیان اینکه مردم این 
خطه در طول سال روزهای زیادی را با آلودگی هوا سپری می کنند، افزود: این روا 
نیست و حق مردم استان نیست و دولت چهاردهم تلاش می کند برای رفع این 

معضلات، هم گام هایی که دولت قبلی برداشــته ادامه دهد و هم با سازکارهای 
جدید و استفاده از روش های علمی برای بهبود این شرایط قدم بردارد.

وی در ادامه با بیان اینکه توجه به گردشگری و زیرساخت های آن نیز باید یکی از 
برنامه های استاندار و همکاران وی باشد، افزود: در برنامه پنج ساله هفتم که به 
تصویب مجلس و تأیید شورای نگهبان رسیده تعداد گردشگران خارجی در پایان 
این برنامه باید به 15 میلیون نفر برسد و اســتان اصفهان حداقل باید برای یک 

سوم این تعداد بسترسازی کند. 
وزیر کشــور ادامه داد: همچنین حفظ میراث بشــریت و اماکن گردشگری که 
برخی از آنها باز هم بخاطر کم آبی دچار فرونشست شــده اند باید با استفاده از 
متخصصین این عرصه در اولویت قرار گیرد. وی جذب سرمایه گذار، چه داخلی 
چه خارجی را یکی دیگر از موضوعاتی دانســت که اســتاندار اصفهان باید به آن 
توجه داشته باشــد و افزود: اگر می خواهیم کشور و اســتانمان پیشرفت کند و 
تولید و اشــتغال افزایش یابد، باید بستر  مناســب برای حضور سرمایه گذاران 
فراهم شود. مؤمنی حفظ میراث صنایع دستی و هنر دست مردم این استان را 
یکی از پایه های جذب گردشگر برای اصفهان دانست و تأکید کرد: در کنار عشق و 
علاقه به هنر باید سودآوری و انتفاع اقتصادی برای این رشته در نظر گرفته شود 

تا نسل های بعدی نیز این میراث که از قرون متمادی به ما رسیده را حفظ کنند.

انتخاب جمالی نژاد تمرین خوبی برای وفاق ملی است 
معاون راهبردی رئیس جمهور نیز در این مراســم با گرامیداشــت یاد شهدای 
اصفهان، شهدای خدمت و شهدای مقاومت و قدردانی از استاندار سابق اصفهان و 
همکاران او بابت زحماتی که در سه سال گذشته در این استان کشیدند، اظهار کرد: 
مردم این اســتان حق زیادی گردن همه ما دارند، ما باید خادم مردم این کشور 
باشیم چرا که امام)ره( فرمودند مردم ولی نعمت ما هستند؛ این مردم هستند که 
در طول 45 سال گذشته جنگیدند، مقاومت کردند و در برابر سختی ها ایستادگی 

کردند اما از انقلاب و کشورشان روی برنگردانند.
محمد ظریف با بیان اینکه هزاره هاست که مردم ایران در برابر تهاجمات خارجی 
ایستادگی کرده و نام ایران را حفظ کردند، تأکید کرد: هرکس که به ایران هجوم 
آورد در بین این مردم تحلیل رفت و حذف شــد ولی ما ماندیم، ما به این مردم 
خیلی بدهکاریم. وی با بیان اینکه مردم راه حل ها را دارند و بهتر از ما مشکلات را 
می دانند، افزود: مردم باید طرف مشورت ما باشند تا به کمک آنها بفهمیم مشکل 
چیست و چگونه می توان این مشــکل را حل کرد. نباید منتظر باشیم دستور از 
تهران برسد، دستور از طرف مردم می رسد. باید با این مردم مهربان بود، این مردم 
هستند که ما را سرپا نگه داشــتند اگر این مردم را باور کردیم آینده بهتری برای 

کشور خواهیم ساخت.
ظریف با بیان اینکه امیدوارم انتخاب خوب وزیر کشــور در انتصاب جناب آقای 
جمالی نژاد برای اســتانداری اصفهان باعث شــود ما در این شهر و این استان 
وفاق داشته باشیم، افزود: خوشــحالم امروز و در این سالن چهره های بزرگان 
اصلاحات و اصولگرا و اعتدالیون را می بینم. ما همه در یک کشتی نشسته ایم و 
خشکی زاینده رود، آلودگی هوا و فرونشست و وضع بد معیشت مردم همه ما را 
آزار می دهد و انتخاب دکتر جمالی نژاد به عنوان استاندار اصفهان تمرین خوبی 
اســت برای ما که وفاق را امتحان کنیم؛ آری به اتحاد جهان می توان گرفت. وی 
با تأکید بر اینکه بــا همراهی و کنار هم بودن در برابر مشــکلاتی که با آن رو به رو 
هســتیم می توانیم کارها را پیش ببریم، افزود: در این روزگار نیاز داریم که با هم 
باشیم و کنار هم مشکلات را حل کنیم؛ نه فقط اصفهانی ها، بلکه اصفهانی ها در 
کنار چهارمحالی ها و اصفهانی ها در کنار خوزستانی ها. این کشور از بی آبی رنج 

می برد و نیاز است در کنار یکدیگر این مشکلات را حل کنیم.
معاون راهبردی رئیس جمهور با آرزوی بهترین ها و بیشترین موفقیت ها برای 
جمالی نژاد، گفت: امیدوارم این مدیر جوان با استفاده از همه مردم اصفهان به 
خصوص جوانان که در میان مدیران تعدادشان کم است و استفاده از این افراد 
بتواند روح  تازه ای در این استان بدمد. ظریف با بیان اینکه برای دکتر مرتضوی نیز 
بهترین ها را آرزو می کنیم و ان شاءا... خداوند اجر فراوان برای تمام تلاش هایی 
که وی و همکارانش انجام دادند به ایشــان عنایت کند، عنوان کرد: برای مردم 

اصفهان نیز روزگاران بهتری را از خدواند متعال مسئلت دارم.

باید برای آبادانی کشور و اصفهان هم قسم شویم
»منم که دیده به دیدار دوستانه کردم باز، چه شکر گویمت ای کارساز بنده نواز«، 
مهدی جمالی نژاد سخنان خود در روز معارفه اش به عنوان استاندار اصفهان در 
دولت چهاردهم را با این بیت آغاز کرد و گفت: امــروز مفتخر به انجام وظیفه در 
گستره پرریشه اصفهان شدم؛ همان خطه ای که مسئولیت های گرانِ ایرانی بانی 
وایرانی دوستی را بر دوش می نهند و می آموزاند که چگونه در عین تفاوت برای 
بالندگی ایران اسلامی خود توافق کنیم و با وجود گونه گونی موجود برای میل به 
پیشرفت وآبادانی این کشور و این شهر یکپارچه شویم و تاریخ این شهرِ اسطوره 

ای، شاهد و نمادی از این همبستگی است. 
جمالی نژاد با تشکر از حسن اعتماد رئیس جمهور و همچنین اعضای دولت، وزیر 
کشور و معاون راهبردی رئیس جمهور و تمامی حضار در جلسه ابراز امیدواری کرد 

که همه در اصفهان برای ساختن آن هم قسم شویم. 
استاندار اصفهان با ابراز قدردانی از دکتر مرتضوی و معاونین وی و کلیه کارکنان 
مجرب استانداری اصفهان برای زحماتی که در این مدت برای استان کشیده اند 

و با اشاره به اینکه در تمامی جلساتی که آنها برای رفع مشکلات استان داشته اند 
شرکت کرده، افزود: رویکردهای اصلی من برای این استان بر مبنای سه مؤلفه 
است که اولین آن این است که تلاش می کنم مسئله محور حرکت کنم و ضمن آن 
دقت می کنیم راه حل هایمان معضل جدیدی نیافریند و همچنین تنها در مسائل 
امروز متوقف نمی شویم و با مطالعه گرایه ها برای حل مسائل بالقوه آتی نیز تلاش 
می کنیم. جمالی نژاد مشارکت جویی را دومین رویکرد اصلی خود معرفی و تأکید 
کرد: هیچ مسئله ای بدون مشارکت واقعی مردم، قابل حل نیست. وی با اشاره 
به اینکه ما دو گانه ای به نام مردم و مدیر نداریم، گفت: بعضی جاها بین حاکمیت 
و مردم گسل ایجاد می شود و شاید اصلی ترین مشکل همین است. باید همه 
با هم برای حل مسائل استان هم قسم شویم و جمالی نژاد به تنهایی نمی تواند 

خیلی از این مشکلات را حل کند.
استاندار اصفهان با بیان اینکه اصل سوم رویکرد من مداومت و پیگیری است، 
خاطر نشان کرد: این سماجت خیلی مهم است. ما نباید اسیر دیکتاتوری بیلان ها 
و گزارش های کلیشه ای شویم. باید کارها را تا به نتیجه رسیدن دنبال کنیم و در 
میانه راه خسته نشویم و جا نزنیم. وی با تأکید بر اینکه نباید ناامید شویم، افزود: 
حتی اگر اهدافمان محقق شد ما متوقف نمی شویم. نشان هدف خوب این است 
که نقطه توقف ندارد؛ برای همین ما هنگامی که از کار مهمی فارق می شــویم به 

کار دیگری می پردازیم. 
جمالی نژاد در توضیح خط مشی و آداب خود و تیمش نیز با اشاره به اینکه دکتر 
مرتضوی در زمان استانداری خود در اصفهان قول دادند که قول ندهد، گفت: من 
هم قول می دهم تلاش مجاهدانه و خستگی ناپذیر برای حل مسائل استان تا 
پای جان داشته باشم. وی ادامه داد: تیم جمالی نژاد باید عالمانه حرکت کند و 

حق ندارد تعجیل کرده و برای کار نمایشی کارها را سریع انجام دهد.
 استاندار اصفهان همچنین با تأکید بر نقد مستمر خود عنوان کرد: ما نه از حقوق 
خود کوتاه می آیم نه حق کســی را ضایع می کنیم، نه ظلــم می کنیم و نه اجازه 

می دهیم به اصفهان ظلم شود.
جمالی نژاد بــا تأکید بر دقت در انتصاب همکاران شایســته افــزود: ما از همه 
می خواهیم اســتفاده کنیم و همت و دقت و اســتحکام در اقدامات، صداقت و 
شفافیت را در نظر خواهیم داشت و به اختلافات فرصت سوز چه درون استانی 
و چه برون استانی پشت می کنیم. وی بر تعهد بر حرکت بر مدار وفاق تأکید کرد 
و ســه تذکر به خود داد: یک اینکه موظفیم حتی لحظه ای را در مسیر خدمت به 
مردم از دست ندهیم. جمالی نژاد تأکید کرد: فرصتی برای دید و بازدید نداریم 
چرا که اینقدر مشکلات اصفهان فراوان است که وقتی برای این جلسات نداریم. 
استاندار اصفهان با اشاره به اینکه تذکر دوم این است که ضمن تشکر از مسئولان 
اســتان خواهش می کنم فارغ از هرگونه گمانه زنی دربــاره تغییرات به حرکت 
جهادی خود ادامه دهند، افزود: اجازه ندهید در این امر خللی ولو برای یک ثانیه 
وارد شــود چرا که خدمت به مردم عبادت اســت. جمالی نژاد خاطرنشان کرد: 
آخرین تذکر اینکه ما برای حل مسائل کشــور عمیقاً نیازمند همدلی و همراهی 
عمومی مردم هستیم؛ از آحاد مردم، از دلسوزان ایران و اصفهان و حتی از منتقدان 

طلب یاری می کنم و خاضعانه دست همه را بوسیده و به گرمی می فشارم.

در حل مسائل استان گام به گام جلو رفتیم
استاندار سابق اصفهان نیز در این مراسم با گرامیداشت یاد شهدا و همه عزیزانی 
که با ایثار جان خود به کمک عزت و آزادگی این ملت آمدند، گفت: یادی از شهید 
رئیسی می کنم که با نگاه متفاوت خودشان در دوره ای که شرایط سختی بر کشور 
حاکم بود به عرصه مدیریتی کشور ورود کردند و شــرایط را برای ما به نحو قابل 
ملاحظه ای بهبود دادند. سید رضا مرتضوی افزود: قطعاً ما در یک دوی امدادی 
هستیم و باید کاری کنیم که دراین مسیرِ هم افزا هرروزمان بهتر از دیروز باشد و 

مردم نسبت به روزهای قبل احساس امید بیشتری بکنند.
مرتضوی با اشاره به اینکه در زمانی که مسئولیت استانداری اصفهان بر او تفویض 
شــد بیماری فراگیر کرونا در جای جای کشور از جمله اســتان اصفهان شرایط 
ناگواری به وجود آورده بود، عنوان کرد: لکن به حول و قوه الهی و همراهی و مدد 
مدیران و مشاوره هایی که در ســطح ملی و استان انجام می شد گام به گام جلو 
رفتیم تا جایی که امروز در شرایط متفاوتی قرار داریم. وی در این باره به ذکر یک 
نکته بســنده کرد و گفت: اینکه مردم اســتان اصفهان در انتخابات 1400 حدود 
41درصد مشارکت داشتند اما در انتخابات سال 1403 حدود 4۹ در صد که رشد 
۹درصدی مشــارکت مردم برای شرکت در سرنوشــت خود را نشان  می دهد، 

بهترین دلیل بر این مدعاست که استان رو به جلو حرکت کرده است.
مرتضوی با اشاره به اینکه شــهید آیت ا... رئیســی رویکردهای متفاوتی به ما 
یاد دادند از جمله اینکه تأکید بر حرکت مردمی، هم نشــینی با مردم و استفاده 
از نگاهان عالمان و مشــاوران امین داشــتند، افزود: توجه به مناطق محروم و 
پرداختن به مسائل اساسی استان و کمر بستن برای حل مسائل لاینحل یکی از 
توصیه های ایشان بود. استاندار سابق اصفهان با بیان اینکه شهید آیت ا... رئیسی 
می فرمودند به دلیل اینکه فــردی متعلق به جناح خاصی اســت خود را از بهره 
گیری از ظرفیت او محروم نکنید، تصریح کرد: بر همین اساس قریب به 40 نفر 
از مدیران استان از گرایش هایی هستند که متعلق به گرایشات دولت چهاردهم 
است؛ اما در دولت شهید رئیسی این عزیزان دعوت به کار شدند و در جای جای 
استان در بخش های مختلف از ظرفیت آنها استفاده شد و هیچ وقت نگاه یکجانبه 

در عرصه خدمت رسانی به مردم نداشتیم. 

وی با تأکید بر اینکه در قالب ملاقات مردمی، همه روزها بخشی از زمان مدیران 
استان به گفت وگوی چهره به چهره با مردم گذشت، افزود: همچنین تلاش کردیم 
تا ظرفیت های مکملی را در استان بسیج کنیم و از استعدادهای استان بهره مند 

شویم که خود من به اتفاق معاونینم در 57 جلسه با مردم شرکت کردم.
استاندار سابق اصفهان همچنین به سفرهای شهرستانی شورای اداری استان نیز 
اشاره کرد و افزود: 1350 مصوبه لازم الاجرا حاصل سفرهای شهرستانی شورای 
اداری استان به تمامی شهرستان ها بود و حضور در روستاها و مناطق کم برخوردار 
را در اولویت خود قرار دادیم. وی با بیان اینکه دسترسی آسان و سریع استانداران 
به رئیس جمهور بود یکی از دیگر شاخصه های بسیار مهم دولت سیزدهم بود که 

همین موضوع گره های چندین ساله استان ها را باز کرد.
مرتضوی در ادامه با اشاره به بخشی از اقدامات و دستاوردهای دولت سیزدهم 
در حوزه های مختلف در استان اصفهان و همچنین تشریح طرح های تأمین آب 
استان که در این دولت برنامه ریزی وآغاز شــد، افزود: در دولت سیزدهم، 760 
کیلومتر از عملیات پروژه انتقال آب دریای عمان به اســتان اصفهان لوله گذاری 
شــد. اســتاندار ســابق اصفهان اظهار کرد: اگر موفقیت هایی در سه سال اخیر 
حاصل شد، عملکرد همه مدیران استان و زحمات مدیران استان به دور از جناح 

بندی های سیاسی است.
مرتضوی ابراز امیدواری کرد که جمالی نژاد، اســتاندار جدیــد اصفهان و دولت 
چهاردهم بتوانند روزهایی بهتر از این سه سال را برای مردم این استان رقم بزنند.

استاندار جدید پروژه های تأمین آب استان را ادامه دهد 
نماینــده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه اصفهــان نیز در ایــن آیین با درود 
فرستادن به روح همه شهدای اسلام، انقلاب و شهدای مقاومت و به ویژه شهید 

رئیسی ابراز امیدواری که بتوانیم مسیر شهدا را ادامه بدهیم. 
آیت ا... یوسف طباطبایی نژاد با قدردانی از اســتاندار سابق اصفهان گفت: دکتر 
مرتضوی در حد توانشان زحمت کشیدند به خصوص در حل مسئله آب و وعده 
هایی که رئیس جمهور شــهیدمان داده بودند ایشان جامه عمل پوشاندند. وی 
با ابراز موفقیت برای استاندار جدید اصفهان، خاطرنشــان کرد: زمانی که آقای 
جمالی نژاد شهردار اصفهان بودند کم تلاش نکردند و تنها کسی بود که به حدی 
کار می کرد که ما گاهی مجبور می شدیم جلوی پرکاری او را بگیریم. امام جمعه 
اصفهان اظهار کرد: ان شاءا... جمالی نژاد در ســمت استانداری و در زمینه حل 
مسئله کم آبی استان نیز بتواند همین مسیر را ادامه دهد و پروژه های تأمین آب 
استان اصفهان را پیگیری کند چرا که در جریان این امر بوده و خیلی کارهای دیگر 
که از ایشان توقع داریم را نیز به سرانجام برساند. آیت ا... طباطبایی نژاد بیان کرد: 
امیدواریم همانطور که از فعالیت جمالی نژاد در زمان شــهردار بودنش تعریف 

کردیم در استانداری هم خدمتگزار خوبی برای کشورمان و برای استان باشد.
امام جمعه اصفهان با بیان اینکه یکی از کارهای بسیار خوب که شعار می دهیم 
ولی باید به آن عمل هم بکنیم خدمت به مردم و مردم سالاری است، اظهار کرد: 
مهمترین کار در اسلام بعد از عبادت خدا، خدمت به مردم است و هزاران روایت 

در این باره داریم. 
آیت ا... طباطبایی نژاد با بیان اینکه نکته دیگــر در این رابطه مدارا کردن با مردم 
است، افزود: بعضی از قوانین ما خشک اســت و باید عاقلانه در این گونه موارد 
رفتار کرد و تکریم ارباب رجوع را همواره مدنظر داشته باشید. وی با تأکید بر اینکه 
دامداری و کشاورزی برای کشور اهمیت زیادی دارند، گفت: محیط زیست نباید 
محیط ایست باشد؛ به عنوان مثال اگر در مکانی چهار بُز کوهی وجود دارد، به این 
بهانه مانع خانه سازی مردم آن منطقه نشــوید و بزها را منتقل کنید. امام جمعه 
اصفهان با بیان اینکه پیامبر)ص( فرمودند من همینطور که مبعوث بر رســالت 
شدم، برای مدارا کردن با مردم برانگیخته شدم، اظهار کرد: من نمی گویم خلاف 
قانون عمل کنید؛ اما اگر می خواهید بغلتید سمت مردم بغلتید، این اجازه را من 

به شما می دهم، خیلی سختگیری نکنید. 

برای سرباز فرقی ندارد سنگر استانداری باشد یا جایی دیگر
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان نیز در این مراسم ضمن 
تسلیت و تبریک شهادت شهدای جبهه مقاومت، ابراز امیدواری کرد که خدواند 
به برکت خون این شهیدان هرچه سریع تر سقوط رژیم صهیونیستی منحوس را 

محقق کند تا همه ما به چشم خود آزادی بیت المقدس را ببینیم. 
محمدرضا جان نثاری با اشــاره به نکته ای برگرفتــه از ادبیات دفاع مقدس در 
حکمرانی اسلامی اظهار کرد: سرباز، سربازی و سنگر کلماتی است که ما همیشه 

به کار می بریم اما اگر به معانی آن دقت کنیم می تواند کارساز باشد.
وی با بیان اینکه سرباز کسی اســت که جانش را در کف دست گرفته و در رکاب 
فرمانده، به هر امری که او صادر کند، عمل می کند، افزود: شهید سلیمانی گفتند 
روی سنگ قبر من بنویسد »سرباز قاسم سلیمانی« و منظور ما از سرباز کسی 

است که مطیع امر مولای خود باشد. 
معاون استاندار سابق اصفهان ادامه داد: ســربازی کردن نیز انجام تمام کنش 
هایی است که در مأموریت ســرباز به او واگذار می شود و سنگر آنجایی است که 
سرباز در آن خدمت می کند. جان نثاری با تأکید بر اینکه دراین میان قطعاً سرباز 
بودن است که اصالت دارد، گفت: اگر کسی سرباز باشد و سربازی کردن را خوب 

انجام دهد سنگر  برای او خیلی موضوعیت ندارد.
معاون استاندار سابق اصفهان با بیان اینکه امروز، روز تکریم جناب آقای دکتر 
مرتضوی است، افزود: ما توفیق داشتیم سه سال در محضر ایشان تلمذ کنیم و 
من به عنوان کسی که توفیق معیت در محضر خیلی از فرماندهان بزرگ را داشتم، 
شهادت می دهم جناب آقای دکتر مرتضوی در خلوت و جلوت، خودش را سرباز 
ولایت می دانست و در سربازی او شک و شبهه ای نیست. وی عنوان کرد: دکتر 
مرتضوی در تمامی تصمیماتی که می گرفتند و حتی در جلسات خصوصی نیز بر 

این نکته تأکید داشت که به عنوان سرباز ولایت باید کار را انجام دهیم. 
جان نثاری با اشــاره به اینکه مرتضوی در سربازی کردن ید طولایی دارد، افزود: 
لطف خداوند شامل حال او شد و توانست سه سال به عنوان امین رئیس جمهور 
شهید، خدمات ارزنده ای برای مردم اصفهان انجام دهد. وی مردم داری و دوری 
از تجمل و اشرافیت را از صفات بارز استاندار سابق اصفهان معرفی کرد. جان نثاری 
با بیان اینکه ان شاء ا... همه ما سرباز ولایت باشیم و بتوانیم آنچه از دستمان بر 
می آید به عنوان سربازی انجام دهیم، خاطر نشان کرد: در این میان فرقی ندارد 

سنگر کجا باشد؛ استانداری باشد یا دانشگاه یا هرجایی دیگر. 
معاون استاندار ســابق اصفهان با اشاره به اینکه اســتاندار جدید اصفهان نیز از 
برادران خوب و ارزشمند  این شهر و استان اســت، برای جمالی نژاد هم آرزوی 

توفیق در خدمت رسانی در این سنگر کرد. 

در جلسه تکریم و معارفه استاندار اصفهان مطرح شد؛

اصلی ترین اولویت دولت و استان مدیریت آب این منطقه است 
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